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П Р О Т О К О Л  № 11 

  

  Днес, 27.07.2020 год.  от  09.00 часа в зала  119  в  Административната сграда 

на община Провадия, се проведе заседание на Общински съвет Провадия, свикано 

на основание чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА.   

От общо 21 общински съветници в залата присъстват:  

1.Александър Живков Белев 

2.Анатоли Стоянов Атанасов 

3.Атанас Петров Атанасов 

4.Владислав Младенов Паскалев 

5.Дарин Йорданов Йорданов 

6.Димо Владимиров Димов 

7.Елина Георгиева Димитрова 

8.Иван Добрев Иванов 

9.Красимир Валентинов Бакалов 

10.Мехмед Илмазов Мехмедов 

11.Милена Иванова Драгнева 

12.Мустафа Али Ибрям 

13.Стефка Стоянова Пейчева 

14.Силвия Миткова Боева – Радева 

15.Сечкин Халил Мехмед 

16.Фанка Петрова Ташева 

17.Филчо Кръстев Филев 

18.Христо Драгомиров Гичев 

19.Хюлия Ахмедова Мустафова 

 20. Хюсни Осман Адем 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Добро утро, колеги. Г-н Илчев-кмет на община Провадия, считано от 

27.07.2020г. до 28.07.2020г. включително, ще ползва двудневен платен годишен 

отпуск за 2019г. Това като уведомление. 

 Кворумът е двадесет общински съветници. Откривам единадесетото заседание 

на ОбС Провадия, което е свикано с покана №11 от 16.07.2020г. В началото на 

заседанието ще връча четири отговора от кмета на община Провадия на общински 

съветници. 

 Предлагам заседанието да протече при следния проект за дневен ред.”  

 Председателят на ОбС Провадия предложи заседанието да протече при 

следния проект за ДНЕВЕН РЕД:  

1.Информация за изпълнението на бюджета на община Провадия към 

30.06.2020 г. /вх.№512 

2.Актуализация на бюджета и списъка за капиталови разходи на община 

Провадия за 2020 г. /вх.№511 

3.Извършени промени по бюджета на община Провадия през второто 

тримесечие на 2020 г. /вх.№495 

4.Отчет за дейността на ОбС Провадия и на неговите комисии през първото 

шестмесечие на 2020 г. /вх.№491 

5.Отчет за изпълнението на актовете на кмета на община Провадия по 

решения на ОбС Провадия за първото шестмесечие на 2020 г. /вх.№532 
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6.Отчет за изготвените, приети и реализирани проекти от програми на 

европейските фондове – първото полугодие на 2020 г. /вх.№498 

7.Отчет за дейността на Народните читалища и изразходените от тях 

бюджетни средства през 2019 г. /вх.№513 

8.Информация за дейността на здравните кабинети в училища и детски 

градини в община Провадия през учебната 2019/2020 г. /вх.№514 

9.Информация за дейността на Център за подкрепа за личностно развитие – 

Общински детски комплекс Провадия през учебната 2019/2020 г. /вх.№515 

10.Определяне на средищни училища на територията на община Провадия за 

учебната 2020/2021 г. /вх.№516 

11.Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната  2020/2021 г. /вх.№517 

12.Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната 2020/2021г. по чл.69 от Наредба за финансиране на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование. /вх.№518 

13.Утвърждаване на маломерна смесена подготвителна група във II ОУ „Иван 

Вазов“ гр.Провадия за учебната 2020/2021г. /вх.№519 

14.Докладни записки с вх.№496, 497, 500, 501, 502, 503, 504, 505, 506, 507, 

508, 509, 510, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 527, 528, 529, 531, 534. 

15.Изказвания, питания и отговори на питания на общински съветници. 

16.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Предложения по дневния ред има ли? Г-н Денев, заповядайте.“ 

Бисер Денев-секретар на община Провадия 

 „Предлагам в дневния ред на днешното заседание да бъде включена докладна 

записка с вх.№537. Благодаря.“  

Кворум:21 Общинският съветник Коста Владимиров Владимиров присъства 

на заседанието на ОбС Провадия от 09.07ч. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Благодаря, г-н Денев. Други предложения? Няма. Който е съгласен с 

направеното предложение докладна записка с вх.№537 да се допълни в точка 

четиринадесет от дневния ред на заседанието, моля да гласува. 

 Гласуване: „за“-21, „против“ - 0, „възд.се“ - 0  Приема се предложението.“ 

 

 Председателят на ОбС Провадия предложи заседанието да протече при 

следния ДНЕВЕН РЕД: 

1.Информация за изпълнението на бюджета на община Провадия към 

30.06.2020 г. /вх.№512 

2.Актуализация на бюджета и списъка за капиталови разходи на община 

Провадия за 2020 г. /вх.№511 

3.Извършени промени по бюджета на община Провадия през второто 

тримесечие на 2020 г. /вх.№495 

4.Отчет за дейността на ОбС Провадия и на неговите комисии през първото 

шестмесечие на 2020 г. /вх.№491 
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5.Отчет за изпълнението на актовете на кмета на община Провадия по 

решения на ОбС Провадия за първото шестмесечие на 2020 г. /вх.№532 

6.Отчет за изготвените, приети и реализирани проекти от програми на 

европейските фондове – първото полугодие на 2020 г. /вх.№498 

7.Отчет за дейността на Народните читалища и изразходените от тях 

бюджетни средства през 2019 г. /вх.№513 

8.Информация за дейността на здравните кабинети в училища и детски 

градини в община Провадия през учебната 2019/2020 г. /вх.№514 

9.Информация за дейността на Център за подкрепа за личностно развитие – 

Общински детски комплекс Провадия през учебната 2019/2020 г. /вх.№515 

10.Определяне на средищни училища на територията на община Провадия за 

учебната 2020/2021 г. /вх.№516 

11.Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната  2020/2021 г. /вх.№517 

12.Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната  2020/2021 г. по чл.69 от Наредба за финансиране на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование. /вх.№518 

13.Утвърждаване на маломерна смесена подготвителна група във II ОУ „Иван 

Вазов“ гр.Провадия за учебната 2020/2021г. /вх.№519 

14.Докладни записки с вх.№496, 497, 500, 501, 502, 503, 504, 505, 506, 507, 

508, 509, 510, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 527, 528, 529, 531, 534, 537. 

15.Изказвания, питания и отговори на питания на общински съветници. 

16.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Общинските съветници гласуваха дневен ред на заседанието и от общо 21 с  

21 гласа „за”, 0 -„против” и  0 -„възд.се” той беше приет. 

 

Първа точка – Информация за изпълнението на бюджета на община Провадия 

към 30.06.2020г . 

 

а/№512-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно информация за изпълнението на бюджета на община Провадия към 

30.06.2020г . 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Да разбирам, че няма. Добре, благодаря. 

Становища, изказвания по докладната записка има ли? Благодаря, г-н Филев. Г-жо 

Пеева, готова ли сте да отговорите? Заповядайте.“ 

Изказване на Катя Пеева-директор на Дирекция „Финанси и бюджет“ 

„Уважаеми г-н председател, 

Уважаеми дами и господа, общински съветници, 

В дейност „Чистота“ отчитаме заплати и осигуровки на 11 броя щатна 

численост, към 30.06.2020г. сумата е 51 447 лв., 481 лв. материали, 7 539 лв.  гориво, 

9 114 лв.  граждански договори, 464 лв.  телефони, 236 874 лв.  сметоизвозване 

(Технокар), 125 756 лв.  сметосъбиране (Технокар), 66 лв.  реколтивация отпадъци 

(Технокар), 184 045 лв.  преработка отпадъци, 2 196 лв.  ремонт автомобили, 136 лв. 
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гражданска отговорност автомобили, 216 лв.  застраховка автомобили, 361 лв. 

винетки. 

Относно проведени обществени поръчки и сключени договори с фирмите.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Г-жо Пеева, извинявайте. Моля, гражданите и колегите, за тишина в залата. 

Продължете.“ 

Изказване на Катя Пеева-директор на Дирекция „Финанси и бюджет“ 

„Договори по ОП: 
Договори Сума по 

договор  
Платено към 
30.06.2020г. 

ОДЕСОССТРОЙ - УЛ.ВОДОПРОВОДИ ОП 2/21.01.2019г. 

  

301187,38 300437,07 

ОДЕСОССТРОЙ ОП-74/09.08.2019 РЕХАБИЛ.УЛИЦИ ПРОВАДИЯ 
  

1221382,39 599986,00 

МН СТРОЙ - БИТ.КАНАЛ.УЛ.ХР.СМИРНЕНСКИ ОП11/27.01.2020г. 

  

81607,57 Няма извършвано 

плащане  

МН СТРОЙ - БИТ.КАНАЛ.УЛ.ГЕН.МАНЗЕЙ ОП12/27.01.2020г. 
  

97433,42 Няма извършвано 
плащане   

МН СТРОЙ - БИТ.КАНАЛ.УЛ.П.МОЛЛОВ ОП13/27.01.2020г. 

  

66558,28 Няма извършвано 

плащане   

МН СТРОЙ ООД - ОР СТЪЛБИЩЕ УЛ.ВЕНЕЛИН ОП15/28.02.2020г. 

  

34980,86 34980,86 

                  ШИМЕЛ ЕООД ОП 18/10.03.2020г. - ОР СГРАДА КМ-ВО КИТЕН 

  

24960,68 24960,68 

ШИМЕЛ ЕООД ОП 19/10.03.2020г. - ОР СГРАДА КМ-ВО ГРАДИНАРОВО 
  

24905,88 24905,88 

МН СТРОЙ ЕООД ОП 20/24.03.2020г. - БИТ.КАНАЛ. УЛ.ИВАЙЛО, ПРОЛЕТ 

  

97645,56 Няма извършвано 

плащане   

МН СТРОЙ ООД ОП17/06.03.2020г. - ОР СГРАДА КМ.КОМАРЕВО 
  

19992,1 19992,1 

АРТ КО ДИЗАЙН ОП 24/24.04.2020г. - ОР КМ.БОЗВЕЛИЙСКО 

  

14937,56 Няма извършвано 

плащане   

БОКСЕР ЕООД ОП 25/30.04.2020г. - ОР СТЪЛБИЩЕ УЛ.Д.ГРЪНЧАРОВ 
  

29994,1 Няма извършвано 
плащане   

ПЪТИЩА И МОСТОВЕ ОП27/08.05.2020г. -ПАРКИНГ УЛ.3-ТИ ФЕВРУАРИ 

  

32414,4 32414,4 

КО ГЕН БГ ОП28/19.05.2020г. - ОР СГРАДА КМ.ЧАЙКА 

  

29998,87 Прекратен 

договор 

ОДЕСОССТРОЙ ООД ОП36/26.06.2020г. -  ОР ПЪТ VAR1211 ПРОВАДИЯ-  

ПЕТРОВ ДОЛ 
  

276316,87 Няма извършвано 

плащане   

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Заповядайте, г-н Филев.“ 

 

Изказване на Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми съграждани, 

 От току-що изнесеното става ясно, че по капиталовата програма за ремонта на 

кметство Бозвелийско, както е записано, че от 15 000 става 11 950 лв., това говори, 

че е някаква окончателна сметка. Нали така? Капиталовите от 15 000 лв. се намалят 

на 11 950 лв. за ремонта на село Бозвелийско? Има ли някакъв окончателен 

документ на базата, на който сметката е намалена? В тази връзка следва 

администрацията още веднъж да отиде и да погледне работата. Тя не отговаря на 

българските държавни стандарти. Само толкова ще кажа за кметство Бозвелийско. 

Останалите кметства по сумите, които бяха съобщени, те са близко до сключените 

договори разликата е в левове или стотинки. Няма да ги коментирам, но за кметство  

Бозвелийско следва комисия да огледа още веднъж приемането на работата.  

По отношение на дейност „Чистота“. Вижда се, че единадесет човека работят 

по почистването на града  плюс близо 10 000 лв. за граждански договори, което не е 

малко. Същественото тук е, че няма добра организация. Както и на комисии казах, 

точките, които наблюдавам в  града са съотношенията два дена мръсни -  един ден 
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чисти, или четири дена мръсни - три дена чисти. А там, където аз живея 20 дена са 

мръсни и 10 дена е чисто. Трябва по-добра организация. И най-същественото тук е, 

че няма платени обезпечение по Закона за управление на отпадъците. Към 

шестмесечието не е платен един лев. Нали така?  Така ли е г-жо Пеева? Да. Което 

значи, че при приемането на план-сметката за дейност „Чистота“ за увеличението ѝ 

ще използвам мек термин - жителите на община Провадия са подведени. Няма 

основания за увеличаване на размера на такса битови отпадъци на база така 

наречените дължими обезпечение по Закона за управление на отпадъците и няма да 

бъдат разходвани и до края на годината. Това е, което искам да кажа на този етап. 

Очаквам да чуя анализа, какви са очакваните приходи до края на годината. 

Конкретно ме интересуват местните данъци и такси.“ 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Г-жо Трифонова, заповядайте.“ 

 

Изказване на Пламена Трифонова-нач.-отдел „Местни данъци и такси“ 

„Аз не съм правила анализ на абсолютните стойности. Направих една кратка 

съпоставка между събираемостта назад. Три години назад до 2017г. по отделните 

видове данъци. Сега ще ги съобщя и после ще ви ги дам на хартия. Говорим за 

събираемост на текущ облог и събираемост недобор в проценти към 30.06 и 31.12 на 

съответната година. 

  събираемост текущ облог в % събираемост недобор в % 

  към 30.06. към 31.12. към 30.06. към 31.12. 

Данък недвижим 

имот         

2017г. 49,87 66,03 9,44 21,49 

2018г. 45,68 65,75 18,11 23,79 

2019г. 49,26 66,02 12,4 33,04 

2020г. 58,39 х 20,66 х 

Данък върху 

превозните 

средства         

2017г. 39,83 65,06 14,73 20,16 

2018г. 38,74 66,92 12,35 18,31 

2019г. 38,08 65,06 13,73 20,16 

2020г. 36,85 х 16,12 х 

Патентен данък         

2017г. 75,34 88,12 6,8 11,52 

2018г. 68,62 91,43 5,8 6,95 

2019г. 63,64 92,14 6,5 8,53 

2020г. 71,22 х 10,65 х 

ТБО         

2017г. 54,68 68,21 7,63 15,16 

2018г. 52,25 69,03 11,4 17,2 

2019г. 54,2 70,49 12,18 21,81 

2020г. 56,07 х 14,64 х 
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Не съм правила разбивка на туристическият данък, защото знаете, че той 

зависи от дадените нощувки. Другите данъци – пътният данък беше много отдавна. 

Данък придобиване също не съм правила анализ, защото вие знаете, че данък 

придобиване е данък върху сделките, който планът какъвто е облогът и вноската е 

едно и също.  

От направената справка става ясно, че вървят добре приходите. Може би ще 

надвишим събираемостта от предходните години. Има промяна в законодателството 

за МДТ. От миналата година получаваме служебна информация от Службата по 

вписванията и съответно от нотариусите за извършените сделки, която информация 

ние обработваме служебно и има сто процента покритие на придобиваните имоти и 

превозни средства. Освен това, от 2020г. има промяна в чл.14, ал.6, където вече 

придобитите по наследство имоти и превозни средства можем служебно да 

обработим информацията. В тази връзка  нашият отдел след получена информация 

от Национална база данни „Население“, грубо казано, за починалите лица, сме 

предприели действия и обработваме информацията, където доста неща се изчистиха 

като недобори. Също и промяната в постоянния адрес на собствениците. Тази 

година, макар че имаше въвеждане на извънредното положение, знаете от отдел 

„Местни данъци и такси“ беше преустановено издаването на актове за установяване 

на задължения по декларация по чл.107, ал.3 от ДОПК /АУЗД/ за няколко месеца. 

Спряхме предаване на актовете, които не са платени за принудително изпълнение. 

Само искам да ви кажа, че от началото на годината досега са съставени 876 бр. 

актове /АУЗ/ и образувани 139 бр. изпълнителни дела при държавен и при частни 

съдебни изпълнители.“ 
Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-жо Трифонова. Други изказвания, питания, предложения? Ако 

няма,  предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21„за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 167 

 

 Ha основание  чл.21, aл.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.137, ал.2 от Закона зa публичните финанси, Общински 

съвет Провадия приема:  

       1.Информация зa изпълнение на бюджета нa община  Провадия към 30.06.2020 

година, съгласно Приложение №1. 

       2.Информация за обектите от поименния списък нa капиталовите разходи към 

30.06.2020 година,  съгласно Приложение №2. 

       3.Информация за изпълнение на сметките от Европейския съюз към 30.06.2020 

година, съгласно Приложение №3. 

       4.Възлага на кмета нa община Провадия  да  предприеме необходимите действия  

зa организация и изпълнение на настоящото решение. 
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Втора точка – Актуализация на бюджета и списъка за капиталови разходи на 

община Провадия за 2020 г. 

а/№511-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно актуализация на бюджета и списъка за капиталови разходи на община 

Провадия за 2020 г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания по докладната 

записка има ли? Г-н Филев, заповядайте.“ 

Изказване на Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми съграждани, 

Първо, имам един въпрос. Договор за обществена поръчка 28 от 19.05.2020 

година за основен ремонт на сградата на кметство Чайка на стойност 29 998.87 лв. е 

прекратен. На какво основание е прекратен? Има ли платена неустойка? Няма 

неустойка. Договорът,  както чувам от залата е прекратен по взаимно съгласие. 

Какво налага увеличението на сумата с 20% от 30000 лв. на 36000 лв.? Това е 

сериозно увеличение. Кога е установено и какво точно е установено, за да се 

увеличи тази сума? Имам едно предложение. Във връзка с изпратената ни 

количествена сметка за подмяна на настилката на Спортната площадка 

остойностихме количествената сметка. Включихме и малък резерв и на базата на 

това правя следното предложение: В поименния списък за капиталовите разходи на 

община Провадия за 2020 година да бъде включен обект Подмяна на настилката на 

Спортна площадка в централна градска част, като съответните административни 

лица добавят УПИ и квартала, на стойност 40 000 лева, като съответно средствата да 

бъдат взети от Ремонта  и обновяване на централната градска част, който е 340 853 

лв. да бъде намален на  300 853 лв. На комисия чух от кмета на общината, че до края 

на годината площадката ще бъде с подменена настилка и на база действащото 

законодателство, ако предложението не мине сега, няма как да се реализира до края 

на годината. Защото, следващото заседание септември месец ли ще е? Ако 

септември месец се гласуват средствата следва да бъде проведена обществена 

поръчка, която няма как да бъде проведена и реализирана в рамките на годината. 

Защо казвам, че трябва да има обществена поръчка? Защото дванадесет месеца 

назад има сходна дейност на стойност над 400 000 лв., така че предложението ми е 

сега в списъка на капиталовите разходи да бъде включен  обект Подмяна на 

настилката на Спортната площадка в централната градска част на стойност 40 000 

лева. И да ми се отговори на въпроса за кметство Чайка.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Инж.Ганев, заповядайте. Г-н Филев, след малко ще помоля да повторите 

предложението, за да мога да го запиша с точност.“ 

 

Изказване на инж.Пеньо Ганев-директор на Дирекция „УТИПП и МДТ“ 

„Уважаеми дами и господа, общински съветници, 

Уважаеми гости, 

Завишението на сметката на основния ремонт на кметство Чайка се налага 

поради факта, че светлия отвор на помещенията са над шест метра и предвидените 

първоначално висящи ферми ще подадат и пак ще провисне от само себе си, макар 

че са оразмерени,но те ще провиснат.За да се избегне това провисване с конструктор 
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сме се консултирали и са предвидени допълнително да се сложат двойно те профил 

№24 върху които да легнат носещите колони.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, инж.Ганев. Други въпроси, изказвания, питания? Не. Заповядайте 

на микрофон инж.Ганев.“ 

Изказване на инж.Пеньо Ганев-директор на Дирекция „УТИПП и МДТ“ 

„Понеже имаше питане за името на обекта да се включи и читалище. Може да 

се промени името на обекта – Основен ремонт на сграда кметство и читалище в 

с.Чайка. Сградата е една. Това го коментирахме, но актовете са два отделни. 

Мнението беше, че сградата кметство е по-малката част, а сумата е записана за 

кметство, затова предложихме. Така че може да се помисли.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Добре, благодаря за предложението. Г-н Филев, вашето предложение – В 

поименният списък за капиталовите разходи на община Провадия за 2020 година да 

бъде включен обект Подмяна на настилката на Спортна площадка в централна 

градска част – УПИ №, ще кажат колегите от администрацията, на стойност 40 000 

лева. Нещо допълнително имаше ли?“ 

Общинският съветник Филчо Филев допълва от място в залата. 

Кворум:20 Общинският съветник Милена Драгнева не присъства в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Добре. Средствата да бъдат в намаление на средствата за Ремонт и 

обновяване на централната градска част. В коя точка ще е намалението? Точка 9, 

функция 619.“ 

Общинският съветник Филчо Филев коментира от място в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Ще го добавим. УПИ на Спортната площадка можем ли да получим? Може 

ли да го дадете.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Подлагам на гласуване предложението на г-н Филев в поименният списък за 

капиталовите разходи на община Провадия за 2020 година да бъде включен обект 

Подмяна на настилката на Спортна площадка в централна градска част – УПИ 

№VII-1350, кв.180 на стойност 40 000 лева. В намаление на средствата в точка 9, 

функция 619 - Ремонт  и обновяване на централната градска част, кв.59/V по плана 

на гр.Провадия, етап 1 /съфинансиране/. Който е за така направеното предложение, 

моля да гласува. 

Гласуване: „за“ - 6, „против“ - 1, „възд.се“ - 13 Предложението не се приема. 

Кворум:21 Общинският съветник Милена Драгнева присъства в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „В решението нямаме читалище да пише. Има само кметство. Текстово го има 

в мотивите. В поименният списък да се добави в точка 7, дейност 122 и „читалище“. 

Подлагам на гласуване, за да бъде променено. Който е за в точка 7, дейност 122 – 

Основен ремонт на сграда за кметство в с.Чайка да бъде променено на Основен 

ремонт на сграда за кметство  и читалище в с.Чайка, моля да гласува. Който е за. 

Гласуване: „за“ - 21, „против“ - 0, „възд.се“ - 0 Предложението се приема. 

Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-14 

„против“-2 
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          40 174 лв. 

„възд.се“-5 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 14 „за”, 2 -„против” и 5-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 168 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124, ал.2 и ал.3 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет Провадия : 

1.Приема Актуализиран разчет на поименния списък за капиталови разходи 

финансирани с целеви и собствени средства по бюджета на общината за 2020 г., 

съгласно Приложение №1 и произтичащите от това корекции по бюджета, както 

следва: 

-    в увеличение на: 

§ 00-98 д. 998 “Резерв”    

- в намаление на: 

§ 51-00 д.122 „Общинска администрация“                                        3 191 лв. 

§ 51-00 д.606 „Изграждане, ремонт и поддържане на уличната мрежа“1 600 лв. 

§ 52-03 д.759 „Др. дейности по културата“                                           100 лв. 

§ 51-00 д.832 „Служби и дейности по поддържане, ремонт и изграждане на 

пътищата“                                                                                                              21 283 лв. 

2.Възлага изпълнението на настоящото решение на кмета на община 

Провадия. 

3.На основание чл.60, ал.1 от АПК Общински съвет Провадия допуска 

предварително изпълнение на решението, поради защита на важни обществени 

интереси. 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Заповядайте, г-н Филев, за обяснение на отрицателен вот.“ 

Обяснение на отрицателен вот от Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

 Току-що с гласуването си мнозинството от Общински съвет показва, че не се 

интересува от безопасността на децата, които тренират на Спортната площадка. 

Както на комисии стана ясно, кметът потвърди моето становище, че площадката е 

опасна в този ѝ вид и следва да бъде извършен ремонт. Сега мнозинството гласува 

против извършването на ремонта като нямаше нито един мотив. Един човек да стане 

и да каже защо да не се отпуснат средствата при наличие на средства, на доста 

средства. Какъв мотив имат? Каква е причината да се гласува против подмяна на 

настилката на Спортната площадка да бъде обезопасена и децата и младежите, 

които играят и тренират  да са в безопасност. Добре би било да се казва по нещо за 

да е ясно на жителите на община Провадия каква политика се води. Основното на 

този общински съвет е да гласува сигурността, безопасността на гражданите 

въобще, а тука говорим за деца. Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Други изказвания. Заповядайте, г-н Атанасов.“ 

Обяснение на отрицателен вот от Анатоли Атанасов 

„Само едно допълнение ще направя към изказването на инж.Филев. Много 

добре е написана точка три от решението във връзка с предварителното изпълнение. 
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За защита интересите на жителите. В момента инж.Филев направи предложение да 

бъде обезопасена Спортната площадка. Там тренират нашите деца. Наши приятели. 

Не тренирам аз. Не тренира той. Много лошо говори това.“ 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Атанасов. Сигурен съм, че площадката ще бъде обезопасена.“ 

 

Трета точка – Извършени промени по бюджета на община Провадия през 

второто тримесечие на 2020 г. 

а/№495-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно извършени промени по бюджета на община Провадия през второто 

тримесечие на 2020 г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания, питания по 

докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект 

за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с  21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 169 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и чл.125, ал.4 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет Провадия: 

 1.Одобрява актуализирано разпределение на промените по бюджети за 

второто тримесечие на 2020г., съгласно Приложение №1 и Приложение №2. 

 2.Възлага изпълнението на настоящото решение на кмета на община 

Провадия. 
 

Четвърта точка – Отчет за дейността на Общински съвет Провадия и на 

неговите комисии през първото шестмесечие на 2020г. 

а/№491-Докладна записка от Димо Димов-председател на ОбС Провадия, 

относно отчет за дейността на Общински съвет Провадия и на неговите комисии 

през първото шестмесечие на 2020г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Нямам допълнение. Освен това, че последната таблица за отсъствията беше 

изготвена по начина, по който общинските съветници пожелаха предния път. 

Становища, изказвания по докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето 

внимание следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 21 с  

21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 170 
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На основание чл.21, ал.1, т.23 във връзка с чл.27, ал.6 от ЗМСМА, Общински 

съвет Провадия приема Отчет за дейността на Общински съвет Провадия и на 

неговите комисии през първото шестмесечие на 2020г., съгласно Приложение №1. 
 

Пета точка – Отчет за изпълнението на актовете на кмета на община Провадия 

по решения на Общински съвет Провадия за първото шестмесечие на 2020г. 

а/№532-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно отчет за изпълнението актовете на кмета на община Провадия по влезлите в 

сила решения на Общински съвет Провадия през първото шестмесечие на 2020г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Г-н Денев, заповядайте.“  

Изказване на Бисер Денев-секретар на община Провадия 

„Уважаеми г-н председател, 

Уважаеми общински съветници, 

Към решението, към табличката добавяме решение №3-47, относно 

кандидатстване по проект. Не е изпълнено.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Денев. В таблицата допълваме. В решението промяна няма, 

нали? Добре. Срещу решение №3-47 да се допълни – не е изпълнено. Други 

становища, изказвания по докладната записка има ли? Г-н Атанасов, заповядайте.“ 

Изказване на Анатоли Атанасов 

„Уважаеми г-н Денев, 

Благодаря ви за направеното предложение. И съвета ми е оттук нататък преди 

да се вкарат тези докладни да се преглеждат пак наново, защото не може след 

издаване заповедта на кмета да се пишат такива работи.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Атанасов. Други изказвания, становища, питания? Няма. 

Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 21 с  

21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 171 

 

               На основание чл.21, ал.1, т.24 във връзка с чл.44, ал.1, т.7 от ЗМСМА, 

Общински съвет Провадия приема Отчет за изпълнението актовете на кмета на 

община Провадия по влезлите в сила решения на Общински съвет Провадия, през 

първото шестмесечие на 2020г., приети на заседания през периода от месец 

декември 2019г. до месец май 2020г.  

 

Шеста точка – Отчет за изготвените, приети и реализирани проекти от 

програми на европейските фондове - първото полугодие на 2020г. 

а/№498-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно отчет за изготвените, приети и реализирани проекти от програми на 

европейските фондове - първото полугодие на 2020г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Г-н Янков, заповядайте.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„Уважаеми г-н председател, 
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Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми съграждани, 

В решението една промяна. На основание член 21, алинея 1, точка  - да се чете 

24 вместо 23. Към самата информация, която е поднесена в докладната, искам да 

направя няколко допълнения. Проектът по Мярка 7.5 за парк Минерални бани е 

допуснат до оценка от Министерство на земеделието и горите. Проектът по 

Оперативна програма „Региони в растеж“ за изграждане на Център за грижи за 

възрастни хора е одобрен на стойност 520 000 лева. Проектът по Оперативна 

програма „Региони в растеж“ за саниране на Районно управление на полицията в 

град Провадия е допуснат до финансова и техническа оценка. Проектът по 

Оперативна програма „Региони в растеж“ за жилищните сгради на улица „Дунав“ 70 

и „Янко Сакъзов“  47 е отхвърлен т.е. не е допуснат  на етап финансова и техническа 

оценка с мотивите, че проектът има допуснати пропуски в частта формуляр за 

кандидатстване. Не може да се прецени по категоричен начин за наличието или 

липсата на държавна помощ. Не е представена процедура за подбор на включените в 

проектното предложение сгради. Включените в проектното предложение мерки за 

информация и комуникация не съответстват на минималните изисквания и 

представената информация в раздел 7 и 11 от формуляра за кандидатстване, касаещи 

административния капацитет на проекта не е достатъчна информацията. Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, инж.Янков. Становища, изказвания по докладната записка? Г-н 

Атанасов, заповядайте.“ 

 Изказване на Анатоли Атанасов 

 „Уважаеми г-н председател, 

Аз имам два въпроса. Първият е свързан със, Станимир не знам дали е тук, с 

проекта „Топъл обяд“. Не видях никъде в отчета за този проект.  Въпросът ми е : В 

момента изпълняваме ли такъв или не? Ако не. Много е много лошо, поради факта, 

всички знаем факта – пандемията. Досега има 60 човека, които се хранеха. От сега 

нататък  как е ?  

И вторият ми въпрос е свързан с Енергийна ефективност – 3.  Той,  г-н Янков, 

каза някой от нещата. Според мен, има неща, които са направени от небрежност. 

Едното от тях  е  - не са представени автобиографии и доказателствени материали 

към тях за предложения екип по проекта. Това как го разбирате? Кметът е одобрил 

сигурно екип. Те са си представили автобиографиите и не са качени. Не мога да си 

обясня кое е толкова трудно? Следващото, което казахте. Не са приложени 

документи необходими за липсата или наличието на държавна помощ. Как за 

единият проект, за Полицията, са приложени, за проектът за жилищните сгради не 

са. Общината кандидатства. Не е смешно. Ако ви е смешно на вас, на мен и на 

колегите, не знам дали им е смешно. Имаше хора, които се надяваха блоковете им да 

бъдат санирани. Щом ви е толкова смешно, искам да ви попитам – С какви средства 

се направиха проекти за тези два блока? Откъде се взеха? Кой ги направи, защото не 

са те? Не са собствениците. Абсолютно съм сигурен.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-н Атанасов. Ще помоля колегите за тона в залата. Да се държи 

спокоен тон. Г-н Янков, заповядайте.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми гости, съграждани, 
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Г-н Атанасов,  по отношение на проекта за „Топъл обяд“. Проектът 

продължава да се изпълнява, като в момента се обслужват 150 човека, т.е. почти 

повече от два пъти отколкото отпреди. Към настоящия момент е подадено искане за 

удължаване на проекта до края на август и то сигурно ще бъде факт за същия брой 

хора. А от Националното сдружение на общините, в четвъртък, получихме писмо, че 

проектът има вероятност да бъде удължен до края на годината, като общината ще 

направи необходимото за да бъде удължен и нашия проект до края на годината за 

същия брой хора т.е. за 150 човека. Като проектът, искам да отбележа, че се 

изпълнява на територията на цялата община, не само на град Провадия. Т.е. има 

хора, получаващи храна и от селата в община. По отношение на проекти за 

„Енергийна ефективност на жилищните сгради“ и по отношение на проекта за 

„Енергийна ефективност на сградата на Районното управление на полицията“. Да, 

усмихнат се, защото разликата е огромна. И вие като заместник-кмет бивш, който 

отговаряше за тази програма, трябваше да ви е ясно, че когато се подготвя проект за 

енергийна ефективност в сграда, където има търговски помещения начина на 

кандидатстване и предоставяне на информация е един, а когато се кандидатства за 

сграда, която е административна, която е в случая сградата на Районното 

управление на полицията, информацията, която е необходима е съвсем друга. Т.е. 

там си минава само с една декларация от кандидата, докато при жилищните сгради, 

където има търговски обекти и се извършва търговска дейност, декларациите се 

попълват от собствениците на търговските помещения. Информацията, която се 

попълва във формуляр за кандидатстване е на база на тези декларации. Т.е. нито аз 

нито някой друг може да промени информацията в тези декларации. Ползва се 

информацията такава, която е попълнена от собственика. По отношение на 

останалите забележки ще направя едно сравнение. Забележките са да не кажем на 

100%, но в 90% идентични с тези, които са като мотив за отхвърляне на проектните 

предложения и в предишния период т.е. „Енергийна ефективност“, процедура – 

2.Благодаря. Ако имате други въпроси, на разположение съм.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Янков. Г-н Атанасов, заповядайте.“ 

Изказване на Анатоли Атанасов 

 „Уважаеми г-н Янков, 

 Относно проект „Топъл обяд“. Попитах за него, защото не е включен. Досега 

как е включван?“ 

Инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ коментира от място в залата. 

Изказване на Анатоли Атанасов 

 „Това исках да знам. Не ми беше ясно, затова зададох въпроса си. НСОРБ и 

комисията към него, мисля, за еврофондовете ще направи постъпки да се увеличи 

самият фонд на „Топъл обяд“. Що се отнася до проекта за „Енергийна ефективност – 

3“, относно декларациите. След като общината във формуляра за кандидатстване 

попълва едни декларации  - Каква е нередността? На какво основание програмата ни 

реже? И вие сам казахте - вие подадохте проектно предложение по „Енергийна 

ефективност – 2“. Вие лично от вашия профил. От вашия профил подадохте за 

Енергийна ефективност – 2“ проекти. Щом казвате, че 99% от грешките са същите, 

нямаше ли как да бъдат поправени? Може би разликата е само решението на ОбС, 

което пак не е задължително, но за Енергийна ефективност – 3“ взехме такова 

решение. Тези декларации не бяха ли проверени? Пак се връщам на екипа, с който 

сте кандидатствали. Не беше ли утвърден? Защо не е сложен?“ 
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Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-н Атанасов. Г-н Янков, заповядайте.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„Искам да направя едно уточнение, което правя от години и то да се запомни 

много добре. Проектите, с които се кандидатства не са мои лични и не са проектите 

на Янко. Те са на една цяла администрация, наречена общинска администрация 

Провадия. Така че това, че аз съм натоварен персонално да изготвям проектите не 

означава, че проектът е мой. Освен това, по отношение на декларациите, пак ще 

повторя. Това са декларации, които хората попълват т.е. собствениците на тези 

търговски обекти попълват по тяхно усмотрение и никой няма право да променя 

текста, информацията в декларацията. Грешна, грешна, вярна на какво основание ще 

се промени? Как защо се включват? Защото трябва да има информация от 

декларациите. Вие виждате, че една от основните причини  - не е представена 

финансова обосновка. За да се направи финансова обосновка е необходимо да се 

изчисли - колко процента? Каква част от общата сума има вероятност да бъде 

покрита от собствениците на тези търговски помещения? Ние тук говорим за режим 

на държавна минимална помощ.  Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, инж.Янков. Заповядайте, г-н Филев.“ 

 Изказване на Филчо Филев 

 „Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

 Първо, за „Енергийната ефективност на Районно полицейско управление“ 

внесено и продължаващо на етап техническа оценка по процедура „Енергийна 

ефективност в периферните райони-3“. Там, по-скоро, решението е политическо, 

защото неотдавна след началото на новата година, но преди април месец, министъра 

на вътрешните работи и ръководителя на управляващия орган имаха среща, на която 

беше казано, че ще направят всичко възможно максимален брой полицейски 

управления да бъдат ремонтирани по тази програма. Надявам се, да се получат 

нещата. По отношение на жилищните сгради. Тука един камък се рита три пъти. На 

сайта на програмата се вижда, и не само от сайта, а общинска администрация 

получават писма от управляващия орган какви забележки има и дава срок, 

обикновено десет дни, за да се отстранят тези забележки. Ако  в Периферни райони-

2, община Провадия, нямаше нито един инвестиционен проект, който носи 

значителния и по-големия брой точки, сега е кандидатствано с инвестиционни 

проекти. Същественото, обаче, че първо, ако е имало писмо такова за отразяване на 

забележките нямало е  фигура, която да изконтролира забележките по това писмо. 

Нормално би било това да извърши кметът на общината. Има писмо и в определен 

срок, преди крайния, да се проконтролира отстранени ли са забележките. По 

отношение на информацията за декларациите. Ако и предния път е имало такава 

забележка, е следва след специална връзка, точно по този проект с управляващия 

орган, да се види каква е достатъчната информация. Какво е недостатъчно в 

информацията, предоставена от община Провадия и да се поиска от собствениците. 

И третото, при наличието на инвестиционен проект, много лесно могат да бъдат 

изчислени  площите, които са заети от търговски, банкови и всякакви други 

помещения, които се използват за нежилищни нужди. Това е много лесно за 

изчисление и специалистите в община Провадия могат да го направя. Факт е, обаче, 

че камъкът е ритнат трети път. И в случая не е изконтролиран процеса по 
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отстраняване на забележките, ако е имало даден срок за отстраняване на 

забележките. Но предвид факта, както и Янков каза, че тези 90% се покриват с 

предишните забележки, е следвало и екипът, и кметът да го знаят и да го 

изконтролират.  Първа точка  изпълнена ли е? Втора точка изпълнена ли е? Трета 

точка изпълнена ли е? Очевидно е, че не е имало контрол и забележките не са 

отстранени.“  

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Г-н Янков, заповядайте. За реплика предполагам, 

защото изказванията вече свършват.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

 „Ще зачета  мотивите за отхвърляне на проект на община Провадия през 2019 

година, като писмата са от седми януари 2019 година. В проектното предложение са 

включени две жилищни сгради и сградата на Районно управление на полицията. 

Има и за другия проект, където са още две жилищни сгради и сградата на Районен 

съд Провадия. „Представеното проектно приложение три не е попълнено коректно, 

съгласно изискванията на насоките за кандидатстване и не може да бъде извършена 

проверка за съответствие с приложимия режим на държавна помощ. Към проектното 

предложение не е представена финансова обосновка за реалистичност и 

съответствие с пазарните цени на разходите в проектното предложение. За всички 

обекти в проектното предложение не е приложена техническа документация, 

съгласно написаното в точка 13.1 от насоките за кандидатстване, според степента на 

проектна готовност. Сумите в приложните количествено-стойностни сметки не 

съответстват на заложените разходи за инженеринг в раздел 5, бюджетен формуляр 

за кандидатстване. Раздел 5, бюджет на формуляра за кандидатстване не са 

включени всички разходи в режим на финансиране де минимис за всички 

самостоятелни обекти в сградата на улица „Цар Освободител“ 96. За екипа на 

проекта в раздел 9, екип  е посочено единствено ръководител на проекта,  като  в 

екипа на проекта не са включени минимум двама членове - финансов експерт 

счетоводител и технически експерт или координатор.“ Ще спра да тук, защото тези 

писма, преди да се стигне до отхвърляне, също имаше други, които казват какви са 

пропуските и какво трябва да се направи и в какъв срок. По този начин отговарям на 

въпроса на г-н Филев дали е имало фигура, която да контролира и да се вземат 

предвид забележките или дали е извършена, дали е изпълнена точка 1, точка 2 и 

прочие. Ще използвам възможността да кажа няколко думи и по отношение на 

изказването на г-н Атанасов на предишната сесия в точката питания.“ 

 Общинският съветник Анатоли Атанасов коментира от място в залата. 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

 „Добре. Прощавайте. Спирам“  

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Ако искате да репликирате и г-н Атанасов, ще го считам, като втора реплика, 

но по едно изказване може две реплики само.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„Благодаря, дотук.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Г-н Филев, реплика? Дуплика. Да.“ 

Изказване на Филчо Филев 

 „Уважаеми съграждани, 

Уважаеми общински съветници, 
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Само ще поясня, че прочетените забележки в голямата си част, като изключим 

автобиографията и членовете на екипа, които са били определени и към 2019 година 

неясно защо не са качени, са свързани с наличието на инвестиционен проект. В  

процедурите всеки път при мен идваше инж. Янков и предлагаше екип на проекта, 

който аз одобрявах или не. Имали сме случай, включително, когато някой от 

ръководителите се отказваха и ги подменихме. Интересното е защо не са качени? 

Ако е имало пропуск от страна на служителя той рефлектира и директно върху мене 

тогава. Аз го казвам, но да се случи това трети път, говори много лошо. Ако тогава е 

бил първия път, когато се изготвяше проекта за Минералните бани и се твърдеше 

тука, че няма нужда от технически проект, инвестиционен, такъв после се оказа, че 

трябва да има, но тук пак си говореха всичките тези неща. Много пъти след мен се 

ставаше и се говореше и накрая се оказа, че проект трябва да има. Такъв е изготвен и 

внесен и сега трети път. Въпросът не е в това да се повтарят грешките, а човек да се 

учи от грешките, ако ги е допуснал. Затова има степени на контрол - ръководител на 

екипа, изготвил проектното предложение, заместник-кмет, кмет. Няма. Какво е 

оправданието като се прочете какво се е случило 2019 година? Това ясно показва, че 

нищо не е научено. Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Заповядайте, г-н Атанасов.“ 

Изказване на Анатоли Атанасов 

„В проекта за Районно управление на полицията е кандидатствано. Минал е 

напред към техническа оценка. Искам да знам кой е екипът за управление, който е 

подаден?“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Атанасов. Други изказвания, становища, питания? Ако няма.“ 

Общинският съветник Анатоли Атанасов коментира от място в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„На момента ли? Г-н Янков, заповядайте да отговорите на г-н Атанасов.“ 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„По отношение на ръководителя на проекта съм аз. Другите членове трябва да 

погледна, защото нямам спомен.“ 

Общинският съветник Анатоли Атанасов коментира от място в залата. 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

„Докато протече следващата докладна, ще ви кажа кои са останалите 

членове.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Янков. Други въпроси? Няма. Предлагам на вашето внимание 

следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 21 с  

19 „за”, 0 -„против” и 2-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 172 

 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, Общински съвет Провадия приема 

Отчет за изготвените, приети и реализирани проекти от програми на европейските 

фондове - първото полугодие на 2020г., съгласно Приложение №1. 
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 Кворум:17 Общинските съветници Филчо Филев, Силвия Боева-Радева, 

Анатоли Атанасов и Христо Гичев излизат от залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Още малко, колеги, че са много докладните. Няма още 10.30ч.“ 

Общинските съветници коментират от място в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Аз не съм давал почивка.“ 

 

Седма точка – Отчет за дейността на народните читалища и изразходените от 

тях бюджетни средства през 2019г.  

а/№513-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно отчет за дейността на народните читалища и изразходените от тях 

бюджетни средства през 2019г.  

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„По тази докладна има внесена допълнителна информация от НЧ „Алеко 

Константинов-1884“ гр.Провадия, НЧ“ Н.Й.Вапцаров-1900, с.Житница и НЧ „Отец 

Паисий-1923“с.Комарево.Допълнения от страна на вносителя? Не. Давам думата на 

г-н Дарин Йорданов-председател на ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси“  

да прочете становището на комисията.“ 

Изказване на Дарин Йорданов-председател на ПК „Финанси, бюджет, местни 

данъци и такси“   

„Уважаеми г-н председател, 

Уважаеми колеги, 

ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси“ . Становището на комисията е 

2 гласа „за“, 0-„против“ и 4-„възд.се“ при кворум 6 не приема проекта за решение. 

Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Йорданов. Становища, изказвания по докладната записка има 

ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 17 с  

17 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 173 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.24 във връзка с чл.21, ал.1, т.12 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и чл.26а, ал.5 от Закона за 

народните читалища, Общински съвет Провадия приема докладите за дейността на 

читалищата на територията на община Провадия в изпълнение на „Програма за 

развитие на читалищната дейност“ и изразходените от тях бюджетни средства през 

2019г., съгласно приложения от №1 до №23. 

 

Осма точка – Информация за дейността на здравните кабинети в училища и 

детски градини на територията на община Провадия  през учебната 2019/2020 год. 

 

а/№514-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно информация за дейността на здравните кабинети в училища и детски 

градини на територията на община Провадия  през учебната 2019/2020 год. 
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Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания, питания по 

докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 17 с  

17 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 174 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23, предл.1 от ЗМСМА, Общински съвет Провадия 

приема информация за дейността на здравните кабинети в училищата и детските 

градини на територията на община Провадия през учебната 2019/2020 год., съгласно 

Приложение №1. 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Колегите, да не би да не разбраха. Г-жо Радева, минахме докладната за 

читалищата.“ 

 Кворум:18 Общинският съветник Силвия Боева-Радева влиза в залата.  

 

 Девета точка – Информация за дейността на Център за подкрепа за личностно 

развитие – Общински детски комплекс Провадия през учебната 2019/2020 г.  

 а/№515-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно информация за дейността на Център за подкрепа за личностно развитие – 

Общински детски комплекс Провадия през учебната 2019/2020 г.  

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания, питания по 

докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект 

за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 18 с  

18 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 175 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23, предл.1 от ЗМСМА, Общински съвет Провадия 

приема Информация за дейността на Център за подкрепа за личностно развитие - 

Общински детски комплекс Провадия през учебната 2019/2020г., съгласно 

Приложение №1. 

 Кворум:19 Общинският съветник Анатоли Атанасов присъства в залата. 

 

Десета точка – Определяне на средищни училища на територията на община 

Провадия за учебната  2020/2021 г. 

 а/№516-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно  определяне на средищни училища на територията на община Провадия за 

учебната  2020/2021 г. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания, питания по 

докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект 

за решение.“ 
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Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 19  с  

19 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 176 

 

На  основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.53, ал.2 и ал.5 от Закона за 

предучилищното и училищното образование и чл.3, ал.1 от Постановление №128/ 

29.06.2017г. на Министерски съвет, Общински съвет Провадия: 

 1.Предлага на Министъра на образованието и науката да се актуализира 

Списъкът за средищни училища на територията на Община Провадия за учебната 

2020/2021 година, съгласно Приложение №1, както следва:  

 1.IОУ „Христо Смирненски“ гр.Провадия 

 2.СУ „Димитър Благоев“ гр.Провадия 

 3.ОбУ „Св.Св.Кирил и Методий“  с.Блъсково 

 4.ОУ „Св.Св.Кирил и Методий“  с.Градинарово 

 5.ОУ „Христо Ботев“ с.Житница 

 2.Възлага на кмета на община Провадия да внесе в Министерството на 

образованието и науката мотивирано предложение и решението на Общински съвет, 

за актуализиране на Списъка на средищните детски градини и училища за Община 

Провадия за учебната 2020/2021 година. 

 3.На основание чл.60, ал.1 от АПК, Общински съвет Провадия допуска 

предварително изпълнение на решението, поради защита на важни обществени 

интереси. 

 

 Общинските съветници коментират от място в залата. 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Не са записани. Не знам вносителят дали има коментар по въпроса? 

Средищни детски градини имаме ли? Явно нямаме такива. Въпросът е коректен. 

Колегите казаха, че няма такива детски градини. Г-н Янков.“ 

 Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

 „Само едно пояснение да направя по отношението на средищните училища и 

средищните детски градини. Има изисквания, критерии на база, на които в случай, 

че отговарят тогава могат да бъдат обявени за такива. Сега,  случая точно какъв е? 

Не мога да кажа дали към момента има детска градина, която отговаря на 

изискванията за средищна и кога се обявява. Знам, че трябва да има минимум три 

или пет деца, пътуващи от близки населени места, в които не се предоставя 

услугата, за да бъде обявена за средищна.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Коментираме след гласуването, така че няма да го прегласуваме. 

Продължаваме по дневния ред.“ 

 Кворум:18 Общинският съветник Иван Иванов не присъства в залата. 

 Кворум:20 Общинските съветници Филчо Филев и Христо Гичев присъстват 

на заседанието на ОбС Провадия. 

 

Единадесета точка – Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети 

паралелки под определения минимум в училищната мрежа на територията на 

община Провадия за учебната 2020/2021г.                                      
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 а/№517-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната 2020/2021г.                                      

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма.Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 177 

 

              На  основание чл.21, ал.1, т.6 и т.23 от ЗМСМА, чл.280, ал.1 от ЗПУО във 

връзка с чл.68, ал.1, т.2 и 3 и ал.8 от Наредба за финансирането на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование и мотивирани искания от 

директорите на І ОУ „Христо Смирненски“ гр.Провадия, СУ „Димитър Благоев” 

гр.Провадия,  ОУ „Христо Ботев” с.Житница , ОУ „Васил Левски” с.Бозвелийско,  

ОУ „Св.Св. Кирил и Методий” с.Градинарово, ОбУ „Св.Св. Кирил и Методий” 

с.Блъсково и  НУ „Христо Ботев” с.Снежина, за утвърждаване на маломерни и слети 

паралелки под определения минимум за учебната 2020/2021 година, Общински 

съвет Провадия : 

     I.Разрешава формирането на маломерни и слети паралелки под определения 

минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за учебната 

2020-2021г. на база прогнозна информация както следва:         

I ОУ „Христо Смирненски” гр.Провадия 

  7 „а“ клас                                 16 ученици                             1 маломерна паралелка 

 

СУ „Димитър Благоев” гр.Провадия 

  2 „а” клас                                 15 ученици                             1 маломерна паралелка 

  2 „б“ клас                                 14 ученици                             1 маломерна паралелка 

  4 „а“ клас                                 12 ученици                             1 маломерна паралелка 

  4 „б“ клас                                 15 ученици                             1 маломерна паралелка 

  7 „а“ клас                                 17 ученици                             1 маломерна паралелка 

  7 „б“ клас                                 17 ученици                             1 маломерна паралелка 

ОУ ”Васил Левски” с.Бозвелийско 

  1 клас                                        14 ученици                             1 маломерна паралелка 

  2 клас                                        15 ученици                             1 маломерна паралелка 

  3 клас                                        12 ученици                             1 маломерна паралелка 

  4 клас                                        12 ученици                             1 маломерна паралелка 

  5 клас                                        12 ученици                             1 маломерна паралелка 

  6 клас                                        13 ученици                             1 маломерна паралелка 

  7 клас                                        10 ученици                             1 маломерна паралелка 
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ОУ „Св.Св.Кирил и Методий” с.Градинарово 

  1 клас                                         10 ученици                             1 маломерна паралелка 

  2 клас                                         13 ученици                             1 маломерна паралелка 

  3 клас                                         14 ученици                             1 маломерна паралелка 

  5 „а“ клас                                   15 ученици                             1 маломерна паралелка 

  5 „б“ клас                                  16 ученици                              1 маломерна паралелка 

 

ОбУ „Св.Св. Кирил и Методий” с Блъсково 

  1 клас                                         13 ученици                             1 маломерна паралелка 

  2 клас                                         13 ученици                             1 маломерна паралелка 

  3 клас                                         11 ученици                             1 маломерна паралелка 

  5 клас                                         11 ученици                             1 маломерна паралелка 

  7 клас                                         15 ученици                             1 маломерна паралелка 

 

ОУ „Христо Ботев” с.Житница 

  2 клас                                         13 ученици                              1 маломерна паралелка 

  3 клас                                         12 ученици                              1 маломерна паралелка 

  5 клас                                         14 ученици                              1 маломерна паралелка 

  6 клас                                         12 ученици                              1 маломерна паралелка 

  7 клас                                         15 ученици                              1 маломерна паралелка 

 

НУ „Христо Ботев” с.Снежина 

1 – 2 клас                                 12 ученици /6+6/                         Слети класове 

3 – 4 клас                                 18 ученици  /8+10/                      Слети класове 

 

Общ брой маломерни паралелки: 29                 Общ брой слети класове: 2 

 

         II.Осигурява допълнително финансиране със собствени средства за 

обезпечаване на учебния процес, извън определените по единните разходни 

стандарти за издръжка на един ученик за учебната 2020-2021 г. 

        III.Допълнителните средства по т.II да бъдат предвидени при изготвяне на 

бюджет 2021г. на община Провадия съгл.чл.68 от Наредба за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование за 

определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и на децата в 

паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващи звена. 

        IV.Възлага изпълнението на настоящето решение на кмета на община 

Провадия. 

 

        Кворум:21 Общинският съветник Иван Иванов  присъства в залата. 

 

         Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Г-н Янков, заповядайте. 

Изказване на инж.Янко Янков-директор на Дирекция „МР“ 

          „Извинявам се, налага ми се да тръгвам за Варна, но обещах да кажа кои са 

хората. Определеният екип на етап кандидатстване е: Янко Янков-ръководител на 

проекта, Мая Пенева-юрист, Тихомир Трифонов-счетоводител и Христина Чернева-

инвеститорски контрол.Правя следното уточнение, че това е на етап кандидатстване. 
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На етап подписване на договор в случай, че проектът е одобрен екипът може да бъде 

коренно различен.“ 

         Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

        „Благодаря, г-н Янков. Преминаваме към точка дванадесет от дневния ред.“ 

 

Дванадесета точка – Утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети 

паралелки под определения минимум в училищната мрежа на територията на 

община Провадия за учебната 2020/2021г. по чл.69 от Наредба за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование                                                                     

 а/№518-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно утвърждаване и дофинансиране на маломерни и слети паралелки под 

определения минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за 

учебната 2020/2021г. по чл.69 от Наредба за финансирането на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование                                                                     

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният 

проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21  с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 178 

 

              На  основание чл.21, ал.1, т.6 и т.23, във връзка с чл.17, ал.1, т.3 от ЗМСМА, 

чл.280, ал.1 от ЗПУО във връзка с чл.69, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование и мотивирани искания от директорите на ОУ „Асен Златаров“ 

с.Славейково и ОУ „Св.Св.Кирил и Методий“ с.Градинарово,  ОбУ „Св.Св.Кирил и 

Методий“ с.Блъсково, Общински съвет Провадия: 

     I.Разрешава формирането на маломерни и слети паралелки под определения 

минимум в училищната мрежа на територията на община Провадия за учебната 

2020-2021г. на база прогнозна информация както следва:         

ОбУ „Св.Св.Кирил и Методий” с.Блъсково 

  6 клас                                         9 ученици                            1 маломерна паралелка 

ОУ „Св.Св.Кирил и Методий” с.Градинарово 

  4 клас                                         8 ученици                            1 маломерна паралелка 

ОУ „Асен Златаров” с.Славейково 

  1 – 2 клас                                3 ученици /1+2/                      Слети класове 

  3 – 4 клас                                6 ученици /3+3/                      Слети класове 

  5 – 6 клас                                8 ученици /3+5/                      Слети класове 

  7 клас                                      6 ученици                               1 маломерна паралелка 

ОУ „Христо Ботев” с.Житница 

  1 – 4 клас                                8 ученици /4+4/                      Слети класове 

 



23 
 

        II.Осигурява допълнително финансиране със собствени средства за 

обезпечаване на учебния процес, извън определените по единните разходни 

стандарти за издръжка на един ученик по чл.69 и чл.68 от Наредба за финансирането 

на институциите в системата на предучилищното и училищното образование  за 

учебната 2020-2021 г. както следва: 

- 40 на сто от размера на съответния единен разходен стандарт за една маломерна 

паралелка в ОУ „Асен Златаров“ с.Славейково; 

- 20 на сто от размера на съответния единен разходен стандарт за една маломерна 

паралелка в ОУ „Св.Св.Кирил и Методий“ с.Градинарово; 

- 20 на сто от размера на съответния единен разходен стандарт за една маломерна 

паралелка в ОбУ „Св.Св.Кирил и Методий“ с.Блъсково; 

- 60 на сто от размера на съответния единен разходен стандарт за три слети 

паралелки в ОУ „Асен Златаров“ с.Славейково; 

- 20 на сто от размера на съответния единен разходен стандарт за една слята 

паралелка в ОУ „Христо Ботев“ с.Житница. 

         III.Допълнителните средства по т.II да бъдат предвидени при изготвяне на 

бюджет 2021г. на община Провадия съгл. чл.68, ал.4, т.1 и ал.5 от Наредба за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващи 

звена. 

         IV.Възлага изпълнението на настоящето решение на кмета на община 

Провадия. 

 

 Общинските съветници коментират от залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Колеги, последна докладна преди почивката. Да минем точките от дневния 

ред. 

 

Тринадесета точка – Утвърждаване на маломерна смесена подготвителна група във 

II ОУ „Иван Вазов“ гр.Провадия за учебната 2020/2021г. 

 а/№519-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно утвърждаване на маломерна смесена подготвителна група във II ОУ „Иван 

Вазов“ гр.Провадия за учебната 2020/2021г.  

 

 Кворум: 20 Общинският съветник Сечкин Мехмед не присъства в залата. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания, питания по 

докладната записка? Няма. Вече на никой не му се пита. Предлагам на вашето 

внимание следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 20  с  

19 „за”, 0 -„против” и 1-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 179 

 

              На  основание чл.21, ал.1, т.23 във връзка с чл.17, ал.1 т.3 от ЗМСМА, 

чл.280, ал.1 от ЗПУО във връзка с чл.68, ал.2 и ал.8 от Наредба за финансирането на 
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институциите в системата на предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет Провадия: 

 1.Разрешава формирането на маломерна смесена подготвителна група в II ОУ 

„Иван Вазов“ гр.Провадия с минимум 9 деца, за учебната 2020-2021г.  

 2.Възлага изпълнението на настоящето решение на кмета на Община 

Провадия и директора на II ОУ „Иван Вазов“ гр.Провадия. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Колеги почивка двадесет минути.“ 

 

 Почивка от 10.50 до 11.10ч. 

 Кворум: 20 Общинският съветник Филчо Филев не присъства в залата. 

 

 Четиринадесета точка – Докладни записки 

 а/№496-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане на решение за продажба и утвърждаване на началната тръжна 

цена на общински недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ 

урегулиран поземлен имот /парцел/ II - 66 / две - шестдесет и шест/, в кв. 6 /шест/ по 

регулационния план на с.Кривня, общ.Провадия, обл.Варна с площ от 1050кв.м.  

/хиляда и петдесет квадратни метра /, съгласно АОС №1931/15.06.2020г. 

 Кворум: 21 Общинският съветник Филчо Филев присъства в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания по 

докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект 

за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 180 

 

1.На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.31, ал.1, т.1 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество Общински съвет Провадия ПРИЕМА 

РЕШЕНИЕ ЗА ПРОДАЖБА чрез провеждане на публичен търг с явно наддаване, на 

недвижим имот - частна общинска собственост на Община Провадия, съгласно АОС 

№1931 от 15.06.2020г., вписан под №170, том IV, дело №764, входящ регистър 

№1699, двойно входящ регистър №1698/15.06.2020г., в Служба по вписванията към 

Агенция по вписванията при Районен съд - Провадия, находящ се в с.Кривня, 

общ.Провадия, обл.Варна, а именно: Дворно място, цялото с площ от 1050 кв.м.  

/хиляда и петдесет квадратни метра/, съставляващо урегулиран поземлен имот 

/парцел/ II - 66 /две - шестдесет и шест/, в кв. 6 /шест/ по регулационния план на с. 

Кривня, при граници на имота: улица, УПИ III - 66, УПИ X - 67, УПИ XIV - 65, УПИ 

XV - 65, УПИ I - 65. 
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2.На основание чл.33, ал.1 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество Общински съвет Провадия, определя 

началната тръжна цена за имота по т.1, определена от лицензиран оценител в размер 

на 3 375 лв. (три хиляди триста седемдесет и пет лева) за цялата площ от 1050 кв.м., 

без включен ДДС. 

3.На основание чл.77 и сл. от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Провадия, възлага на 

кмета на общината организирането на процедурата, свързана с провеждането на 

търга за гореописания имот, както и осъществяването на всички действия, 

необходими за правилното и законосъобразно извършване на разпоредителната 

сделка. 

 

б/№497-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане на решение за продажба и утвърждаване на началната тръжна 

цена на общински недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ 

урегулиран поземлен имот /парцел/ III - 66 / три - шестдесет и шест/, в кв. 6 /шест/ 

по регулационния план на с.Кривня, общ.Провадия, обл.Варна с площ от 1000кв.м.  

/хиляда квадратни метра /, съгласно АОС №1932/15.06.2020г.  

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният 

проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 181 

 

1.На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.31, ал.1, т.1 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество Общински съвет Провадия ПРИЕМА 

РЕШЕНИЕ ЗА ПРОДАЖБА чрез провеждане на публичен търг с явно наддаване, на 

недвижим имот - частна общинска собственост на Община Провадия, съгласно АОС 

№1932 от 15.06.2020г., вписан под №171, том IV, дело №765, входящ регистър 

№1700, двойно входящ регистър №1699/15.06.2020г., в Служба по вписванията към 

Агенция по вписванията при Районен съд - Провадия, находящ се в с.Кривня, 

общ.Провадия, обл.Варна, а именно: Дворно място, цялото с площ от 1000 кв.м.  

/хиляда квадратни метра/, съставляващо урегулиран поземлен имот /парцел/ III - 66 

/три - шестдесет и шест/, в кв. 6 /шест/ по регулационния план на с. Кривня, при 

граници на имота: улица, УПИ IV - 68, УПИ V - 68, УПИ VI - 67, УПИ Х - 67, УПИ 

II - 66. 

2.На основание чл.33, ал.1 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество Общински съвет Провадия, определя 

началната тръжна цена за имота по т.1, определена от лицензиран оценител в размер 
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на 3 237 лв. (три хиляди двеста тридесет и седем лева) за цялата площ от 1000 кв.м., 

без включен ДДС. 

3.На основание чл.77 и сл. от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Провадия, възлага на 

кмета на общината организирането на процедурата, свързана с провеждането на 

търга за гореописания имот, както и осъществяването на всички действия, 

необходими за правилното и законосъобразно извършване на разпоредителната 

сделка. 

 

 в/№500-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 182 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.72.264, м.КРАЙ СЕЛО, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 3, НТП Нива, площ 1.006 дка /един декар и 

шест кв.м./, стар номер 000264, при граници и съседи: 04457.72.145, 04457.72.133, 

04457.72.104. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 15.00лв/дка. за година, 

съгласно Решение №22- 254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

Кворум:20 Общинският съветник  Анатоли Атанасов не присъства в залата. 

 

 г/№501-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  
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 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният 

проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20  „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 183 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.32.4, м.ДЕРМЕН ЧЕЛИ, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 3, НТП Нива, площ 2.134 дка /два декара сто 

тридесет и четири кв.м./, стар номер 032004, при граници и съседи: 04457.32.12, 

04457.82.500, 04457.82.248, 04457.32.501. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 15.00лв/дка. за година, 

съгласно Решение №22- 254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

 д/№502-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

Кворум:21 Общинският съветник  Анатоли Атанасов присъства в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 184 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 
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1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.51.25, м.ДИЩИБАК, вид собственост Общинска частна, вид 

територия Земеделска, категория 4, НТП Нива, площ 1.423 дка /един декар 

четиристотин двадесет и три кв.м./,стар номер 051025,при граници и съседи: 

04457.10.467,  04457.51.11, 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 15.00лв/дка. за година, 

съгласно Решение №22- 254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

Кворум:20 Общинският съветник  Анатоли Атанасов не присъства в залата. 

 

 е/№503-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 185 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.65.1, м.МЕНЗИЛ БАИР, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 7, НТП Нива, площ 36.637 дка /тридесет и 

шест  декара шестстотин тридесет и седем кв.м./, стар номер 065001, при граници и 

съседи: 04457.65.68,  04457.64.79,04457.65.24. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 13.00лв./дка. за 

година, съгласно Решение №22- 254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

Кворум:21 Общинският съветник  Анатоли Атанасов присъства в залата. 
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 ж/№504-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община 

Провадия, относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на 

начална тръжна цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост 

в землището на село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо  21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 186 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.49.44, м.БАКАДЖИК, вид собственост Общинска частна, вид 

територия Земеделска, категория 5, НТП Нива, площ 6.459 дка /шест декара 

четиристотин петдесет и девет кв.м./, стар номер 049044, при граници и съседи: 

04457.49.53,  04457.49.54, 04457.49.40, 04457.49.87, 04457.49.41. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 15.00лв./дка. за 

година, съгласно Решение №22- 254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

 з/№505-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Овчага, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания по докладната 

записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 187 
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На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Овчага, ЕКАТТЕ 53182, община 

Провадия, област Варна, а именно: Изоставена орна земя, Поземлен имот с 

идентификатор 53182.49.7, м.КРИВНЯ ЙОЛУ, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 10, НТП Изоставена орна земя , площ 82,083 

дка /осемдесет и два декара нула осемдесет и три кв.м./, стар номер 049007, при 

граници и съседи:53182.888.9901,53182.67.67, 53182.67.7, 53182.49.141, 53182.31.34, 

53182.49.182, 53182.67.8, 53182.67.1, 53182.30.182. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1- 9.00лв./дка. за година, 

съгласно Решение №22-254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнението на 

решението, по реда на Наредба №2 за РПУРОбИ. 

 

         и/№506-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя?Няма.Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 188 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.17.80, м.ТАВШАН ТЕПЕ, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 2, НТП Нива, площ 2.504 дка /два декара 

петстотин и четири кв.м./, стар номер 017080, при граници и съседи: 04457.17.57,  

04457.17.207, 04457.17.81, 04457.17.132. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1-15.00лв./дка. за година, 

съгласно Решение №22-254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 
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          й/№507-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 189 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.51.24, м.ДИЩИБАК, вид собственост Общинска частна, вид 

територия Земеделска, категория 4, НТП Нива, площ 2.076 дка /два декара и 

седемдесет и шест кв.м./, стар номер 051024,  при граници и съседи: 04457.51.11,  

04457.10.467, 04457.51.20. 

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1-15.00лв./дка. за година, 

съгласно Решение №22-254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

 к/№508-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 190 
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На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.58.29, м.АДАТА, вид собственост Общинска частна, вид 

територия Земеделска, категория 3, НТП Нива, площ 1.754 дка /един декар 

седемстотин петдесет и четири кв.м./, стар номер 058029,  при граници и съседи: 

04457.58.23,  04457.58.12, 04457.58.58, 04457.74.96, 04457.58.28.  

2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1-15.00лв./дка. за година, 

съгласно Решение №22-254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

 л/№509-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно разрешение за изработване на подробен устройствен план – план за 

застрояване 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 21 с  

21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 191 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.124а, ал.5 и чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на 

територията , Общинския съвет Провадия: 

1.Разрешава изработване на подробен устройствен план - план за застрояване 

в обхват ПИ с идентификатор 58503.171.12 по кадастралната карта на гр.Провадия, 

обл.Варна с начин на трайно ползване „нива” и предназначение „земеделска”, като 

се промени начина на трайно ползване на имота от „нива” в терен с конкретно 

отреждане „за складова база” и се установява устройствена зона „Предимно 

производствена” /Пп/ със следните устройствени показатели: 

¶ Максимална плътност на застрояване - 40-80% 

¶ Максимална интензивност на застрояване - 1-2,5 К инт. 

¶ Минимална озеленена площ - 20-40% 

2.Одобрява приложеното задание по чл.125 от ЗУТ. 

 

       м/№510-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно разрешение за изработване на подробен устройствен план – план за 

застрояване 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания по 

докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 



33 
 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 21 с  

21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 192 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 124а, ал.5 и чл. 124б, ал.1 от Закона за устройство на 

територията , Общинския съвет Провадия: 

1.Разрешава изработване на подробен устройствен план - план за застрояване 

в обхват ПИ с идентификатор 58503.115.1 по кадастралната карта на гр.Провадия, 

обл.Варна с начин на трайно ползване „ нива” и предназначение „земеделска”, като 

се промени начина на трайно ползване и отреждане на имота от „нива” в терен с 

конкретно отреждане „за авторемонтна работилница и обществено обслужване“ със 

следните устройствени показатели: 

¶ Устройствена зона „Вилна зона“ /Ов1/ 

¶ Максимална плътност на застрояване - 40-80% 

¶ Максимална интензивност на застрояване - 1-2,5 К инт. 

¶ Минимална озеленена площ - 20-40% 

2.Одобрява приложеното задание по чл.125 от ЗУТ. 

 

         н/№521-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за отдаване под наем и утвърждаване на начална тръжна 

цена на земеделски недвижим имот – частна общинска собственост в землището на 

село Блъсково, община Провадия  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя?Няма.Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 193 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и във връзка с чл.50, ал.3 от Наредба№ 2 за РПУРОбИ, Общински съвет  

Провадия реши: 

1.Отдава под наем за срок от пет години чрез публичен търг с явно наддаване 

недвижим имот находящ си в землището на село Блъсково ЕКАТТЕ 04457, община 

Провадия, област Варна, а именно: нива, съставляваща Поземлен имот с 

идентификатор 04457.65.23, м.МЕНЗИЛ БАИР, вид собственост Общинска частна, 

вид територия Земеделска, категория 5, НТП Нива, площ 11.698 дка /единадесет 

декара шестстотин деветдесет и осем кв.м./, стар номер 065023,  при граници и 

съседи: 04457.65.22,  04457.64.79, 04457.65.5, 04457.65.4, 04457.65.27.  
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2.Определя начална тръжна цена за имота описан в т.1-15.00лв./дка. за година, 

съгласно Решение №22-254 от 24.02.2009г. на Общинския съвет Провадия 

3.Възлага на кмета на община Провадия организацията по изпълнение на 

решението. 

 

 Кворум:20 Общинският съветник Анатоли Атанасов не присъства в залата. 

 

 о/№522-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно отдаване под наем на части от имот-публична общинска собственост 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя?Няма.Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 194 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация във връзка с чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и 

чл.14, ал.1 от Наредба №2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество на ОбС - Провадия, Общински съвет Провадия: 

1.Приема решение за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години чрез 

провеждане на публичен търг с явно наддаване на част от имот, находящ се в град 

Провадия, община Провадия, област Варна, пл.№58503.33.34, публична собственост 

на Община Провадия, съгласно Акт за публична общинска собственост №1874/ 

21.05.2018г. вписан в Агенция вписвания в Служба по вписванията при 

Провадийски районен съд под №84/21.05.2018г., входящ регистър №1597, том IV, 

дело 663 от 2018г., а именно: част от лавка с площ – 28.08 / двадесет и осем цяло и 

осем/ кв.м. цялата от 50 /петдесет/ кв.м., разположена в полуподземния етаж на 

„Учебна сграда - Сграда №1“, находяща се: в гр.Провадия, пл.№58503.33.34, 

предназначена за търговска дейност, при следните граници: изток - помощни 

помещения (бивша кухня, сега склад); запад - училищен полигон, библиотека; север 

- склад, юг - училищен полигон. 

2.Определя начална месечна цена на гореописания имот в размер на 126,36 лв. 

(сто двадесет и шест лева и тридесет и шест стотинки) без ДДС, съгласно Решение 

№22-254 /24.02.2009 г. на Общински съвет - Провадия. 

3.Възлага на кмета на общината организирането на процедурата, свързана с 

провеждането на публичен търг с явно наддаване за горепосочения имот, както и 

осъществяването на всички действия, необходими за правилното и законосъобразно 

изпълнение на решението. 

 

 Кворум:19 Общинският съветник Иван Иванов не присъства в залата. 
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         п/№523-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно утвърждаване на промени в Общинската транспортна схема 

 Кворум:20 Общинският съветник Анатоли Атанасов присъства в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Заповядайте, г-н Филев.“ 

 Кворум:19 Общинският съветник Христо Гичев не присъства в залата. 

Изказване на Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

 Както е казано в мотивите на докладната, последното изменение на 

транспортната схема е правено на 30 май 2019 година. Тогава бях разпоредил на 

база статистиката от последните пет години да се предвиди какъв ще бъде, какво ще 

бъде намалението на пътникопотока. Въобще ситуацията с обществения превоз на 

граждани. И транспортната схема бе оптимизирана доста сериозно тогава с 

намаление на маршрутните разписания. Сега ни се предлага намаления на 

маршрутните разписания, но въпроса ми е: Съгласно Закона за обществените 

поръчки имаме в случая съществено изменение на договор. В конкретния ни 

договор с превозвача има ли клауза, която допуска намаление на обема на работата 

и без да се изменят останалите финансови клаузи. Защото в интерес на истината 

превозвачът е изключително коректен, но в предоставената информация липсва 

заявлението, както е описано, че изпълнителят желае оптимизиране на част от 

транспортната схема поради генерирани значителни загуби на дружеството при 

изпълнение на губещи нерентабилно курсове, на възможност на по-нататъшно 

изпълнение на договорените ангажименти. В интерес на истината това се е случвало 

и предни години. Изпълнителят винаги е поемал загуби в интерес на общината като 

е давал минимум три месеца за отреагиране. Къде е писмото, от което да стане 

видно долу-горе какви загуби са генерирани? И по-нататък и в мотивите на 

докладната и в протокола на комисията, която е работила е записано, че е 

установено липсата на пътници. Установяването на липсата на пътникопоток  може 

да стане с проверки най-малко три месеца. Поне едно тримесечие. Следва да има 

комисия, която да го е установила и тази комисия да го е документирала - липсата 

на този пътникопоток. Защото, в случая, без да видим заявлението на превозвача и 

без работата на комисията, която е установила липсата на пътници, ние ще влошим 

обслужването на жителите на община Провадия. Трябва да го има документирано 

това нещо. И пак казвам, това е съществено изменение на договора за обществена 

поръчка и следва това да е предвидено при провеждането на процедурата и 

проектодоговора, че може да бъде намален обема на работа. Ако не е предвидено и 

го има е много добре, иначе става зле. Това са ми въпросите. Последното, което 

искам да кажа, че трябва оптимално да се обслужват жителите на община Провадия. 

Май месец, миналата година, бяха намалени маршрутните разписания, но беше 

оставен достъпът сутрин и вечер до всяко населено място. Предвид моето 

категорично становище, че превозвачът е коректен, бих искал да видя писмото, с 

което той е заявил декларираното от него.“  

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Г-жо Стойчева, заповядайте.“ 

 Кворум:18 Общинският съветник Хюсни Адем не присъства в залата. 
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Изказване на Богдана Стойчева-нач.-отдел „ПО и ОП“ 

„Уважаеми дами и господа, 

Промените, които са предложени в момента, по смисъла на Закона за 

обществените поръчки, не са съществени промени и не водят до прекратяване на 

договор. В действащият договор, както и в предходен подобен, има клаузи, в които е 

вписано, че при промяна на маршрутните разписание същите се възлагат с 

промените на изпълнителя. Съвсем накратко ще кажа, какви са промените, за да е 

ясно, че не са налице така наречените съществени промени. В една част от 

разписанията отпадат съботно-неделните курсове, в друга част по наши и по-скоро 

по съвместно предложение, заедно с превозвача, през миналата година включихме, 

не миналата по-миналата, един курс сутрин рано до Славейково да отива и оттам 

насам извозваше ученици в предходни години. Поради наблюдение, че пътуващи в 

шест часа сутринта или шест без нещо трябва да тръгва от Провадия, точно не мога 

да кажа в момента часа, в посока Славейково-Черноок и Снежина няма. Поради това 

сме възстановили предходно такова разписание като автобуса ще тръгва съответно 

шест и двадесет,  шест и тридесет от Славейков насам. Другите промени са свързани 

с линията Провадия-Добрина-Манастир-Житница. Като отново събота и неделните 

дни там отпадат. Мотивите затова са, че по този маршрут върви, от утвърдената 

Областна схема, линия Девня-Провадия, изпълнявана от „Волан“. Другата промяна, 

която е настъпила е по линията Кривня-Равна-Овчага-Черковна. В събота и 

неделните дни в сутрешния курс, който се изпълнява в седем и четиридесет се 

вкарва село Неново с оглед осигуряване на транспорт, а обедната такава линия 

отпада. По отношение на линията Провадия-Храброво-Блъсково-Градинарово- 

Снежина и т. н. в седем и четиридесет и пет, в събота и неделя, тя отпада, но има 

предходна, която изпълнява и покрива, не  предходна, а в следващ част има такава в 

девет и половина, която за разлика от настоящото състояние - отиваше само до село 

Градинарово, сега вече ще бъде разширена за да покрие тези села, които  в седем и 

четиридесет и пет няма да бъдат изпълнени. И последното,  в работните дни, както 

сутринта ще тръгва от Славейково, този автобус, който обслужва линията Провадия- 

Храброво-Блъсково-Градинарово-Снежина-Черноок ще остава в Славейково. По 

повод на градската линия отпада един автобус, който е в сутрешния час в седем без 

пет. Констатирано е от служители на община Провадия и потвърдено, естествено, от 

превозвача, че няма пътуващи в този час. Запазват се две маршрутни разписания с 

три съответно часове на тръгване - осем, един и петдесет и четири и половина.  Така 

че в този смисъл отпадат едно градско разписание и едно междуселищно разписание 

от транспортната общинска схема, поради което считаме, че не са налице 

съществени промени, както беше предходния път. Предходния път, когато 

прекратихме договора, не съм подготвена да кажа колко, но начина, по който 

изпълнителят следваше да изпълнява новата актуализирана схема изискваше от него 

по-малък технически ресурс т.е. по-малък брой автобуси. В момента се запазват 

броя на автобусите, с които ще бъдат изпълнявани. По отношение на финансовата 

част. От страна на изпълнителя не е предоставил какви точно загуби са генерирани. 

Мога да кажа, че това, което ние заплащаме като субсидия и компенсация, поради 

извънредната обстановка е намаляло може би около два и половина до три пъти 

месечно. Т.е., ако сме плащали преди около 6000-7000 лв., в момента плащаме около 

2 000 лв. От една страна е намаления пътникопоток , а от друга страна е това, че все 

още сме в процес, с който със заповед е възложено по-малко изпълнение на 

транспортната схема. Въпреки по-малкото изпълнение, аз като пътуваща от Варна 
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ежедневно, имам наблюдение, че преди ние сме пътували между петнадесет до 

осемнадесет-двадесет човека, някой път, в седмица. Сега, рядко има в този сутрешен 

и следобеден курс, десет. Наскоро ми се наложи да пътувам и с дългополския 

автобус по обяд, който винаги е бил пълен. Той е голям автобус четиридесет и пет 

или петдесет местен, не мога да кажа, вътре имаше петнадесет човека. Просто има 

намален брой на пътници навсякъде. Не само при нас. Благодаря.“ 

 

 Кворум:19 Общинският съветник Христо Гичев присъства в залата. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-жо Стойчева. Г-н Филев, заповядайте.“ 

Изказване на Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

Ясно е, че поради извънредното положение и към момента действащата 

извънредна епидемиологична обстановка е налице намаление на пътникопотока. Но 

не правим временно изменение на транспортната схема, ние го правил за постоянно. 

Пак казвам, сигурен съм, че ако са поискани необходимите документи от 

превозвача, той е щял да ги предостави. Сега, обаче ние ги нямаме тези документи и 

ще изменим транспортната схема, която по същество отива към намаление. Дали е 

съществено или не, изменението на обема работа, зависи от следното -  В месечен 

план, при изключване на договора хипотетично, ако са били 1000 километра, колко 

са сега след изменението? Това ще посочи съществено ли е изменението или не. 

Иначе и аз, и Стойчева говорим приказки без доказателства, но това което аз казвам 

е, че го нямаме писмото на превозвача, в което е заявил твърденията и нямаме към 

документите протоколите на комисията, която е установила липсата на 

пътникопоток, както вие казахте, че има такава комисия.“ 

Богдана Стойчева уточнява изказването си от място в залата. 

Изказване на Филчо Филев 

„Каза, че е установено липсата на пътници. Моля?“ 

Богдана Стойчева коментира от място в залата. 

Изказване на Филчо Филев 

„Да, но казахте, че сте го установили. Не, малко преди това казахте.“ 

Богдана Стойчева коментира от място в залата. 

Изказване на Филчо Филев 

„Влизайки във взаимно изгодно сътрудничество да го нарека с превозвача и с 

цел максимално да обезпечаваме транспортните услуги за обществен превоз на 

населението в общината следва да се защитят максимално интересите и на 

населението, имайки предвид интересите на превозвача. Ние, обаче, сега не можем 

да ги видим тях. Нито има документи, които показват това нещо. Ако беше 

направено тримесечно изследване на пътникопотока със съответната комисия, 

документирано с протоколите, с подписи щеше независимо, че е епидемиологичната 

обстановка и период на извънредно положение щяхме да видим, все пак, какво е 

намалението. Ние сега се базираме на едни приказки, които не са подкрепени с 

документи. Естествено е, че в ситуация, в която превозвачът не може да стане, той 

ще спре да изпълнява. Предходното му, миналата година, писмо беше такова. На 

еди-коя дата приключвам превозите и си приемаше риска да плати неустойките по 

двата договора. Но в интерес на истината, той влезе в положението на общината и 



38 
 

изпълнява транспортната схема в загуба за него. Така да кажем. Но всяко едно 

договаряне или предоговаряне включва взаимния интерес. В случая ние тука 

отчитаме само интереса на превозвача, защото за останалото нямаме данни.“ 

 Кворум:20 Общинският съветник Хюсни Адем присъства в залата. 

 Кворум:19 Общинският съветник Силвия Боева-Радева не присъства в залата. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Филев. Г-жо Стойчева, заповядайте.“ 

Изказване на Богдана Стойчева-нач.-отдел „ПО и ОП“ 

„Мисля, че много добре знаете, че и в предходни години и тя продължава 

практиката и в момента, се извършват периодични проверки на превозвача. 

Служители на администрацията извършват подобни проверки и те са ги забелязали- 

самото намаление на пътникопотока. Проверките обикновено се извършват на 

първата спирка, от която тръгват автобусите. Не е имало по-различно искане от 

превозвача, като ние сме провели сега две-три, може би, срещи до евентуално  

исканата промяна. Като сме стигнали до консенсус, по отношение на това, кое с 

какво следва да бъде променено в транспортната схема. Естествено, че превозвачът 

искаше доста по-големи промени, които в крайна сметка, в хода на проведените 

разговори, стигнахме до общо решение, което и в момента ние сме ви представили. 

С това решение, пак още веднъж искам да подчертая, че минимум двукратно до 

всяко населено място в общината е осигурен транспорт, като направих уточнението, 

че единствено в събота и неделя, едно разписание, по линията Провадия-Кривня- 

Равна-Неново-Черковна-Овчага-Храброво-Провадия в един и половина отпада т.е. 

нямаме населено място, което да бъде или граждани на общината, които да бъдат 

ощетени от промяната на транспортната схема. Благодаря.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-жо Стойчева.“ 

 Кворум:20 Общинският съветник Иван Иванов присъства в залата. 

 Кворум:19 Общинският съветник Милена Драгнева не присъства в залата. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Други изказвания, становища, питания? Ако няма, предлагам на вашето 

внимание следният проект за решение.“ 

 Кворум:20 Общинският съветник Силвия Боева-Радева присъства в залата. 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 20 с  

20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 195 

 

На основание чл.21, ал.1, т.25 от ЗМСМА, във връзка с чл.17, ал.5 от Закона за 

автомобилните превози и чл.8, ал.4 от Наредба №2 от 15.03.2002г. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени 

превози на пътници с автобуси, Общински съвет Провадия: 

1.Утвърждава промените в Общинската транспортна схема за осъществяване 

на обществени превози на пътници на територията на община Провадия, съгласно 

Приложение №1 към настоящата докладна. 

2.Възлага на кмета на Община Провадия изпълнението на настоящото 

решение.  
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 Кворум:21 Общинският съветник Милена Драгнева присъства в залата. 

 

р/№524-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно удължаване срока на връщане на предоставените допълнителни парични 

вноски и безлихвен заем  на „Многопрофилна болница за активно лечение Царица 

Йоанна - Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033 със седалище и адрес на управление гр. 

Провадия, общ. Провадия, област Варна, ул. „Желез Йорданов” №1 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 196 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Провадия реши: 

          1.Удължава срока на връщане на предоставената с Решение №31-545 от 

02.03.2018 година на Общински съвет-Провадия допълнителна парична вноска в 

размер на 40 000,00 лева, изменена с Решение №44-776 от 30.01.2019 година, 

Решение №3-46 от 23.12.2019 година  и Решение №6-106 от 27.02.2020 година на 

Общински съвет-Провадия „Многопрофилна болница за активно лечение Царица 

Йоанна - Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033, със седалище и адрес на управление гр. 

Провадия, община Провадия, област Варна, ул. „Желез Йорданов” №1 до 30.09.2021 

година. 

          2.Удължава срока на връщане на предоставената с Решение №45-779 от 

11.02.2019 година, изменена с Решение №3-46 от 23.12.2019 година и Решение №6-

106 от 27.02.2020 година на Общински съвет-Провадия допълнителна парична 

вноска в размер на 150 000,00 лева на „Многопрофилна болница за активно лечение 

Царица Йоанна - Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033, със седалище и адрес на 

управление гр.Провадия, община Провадия, област Варна, ул.„Желез Йорданов” №1 

до 30.09.2021 година. 

           3.Удължава срока на връщане на предоставеният с Решение №38-659 от 

25.07.2018 година на Общински съвет-Провадия безлихвен заем в размер на 

150 000,00 лева на „Многопрофилна болница за активно лечение Царица Йоанна - 

Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033, със седалище и адрес на управление 

гр.Провадия, община Провадия, област Варна, ул. Желез Йорданов №1 до 

30.09.2021 година. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Колеги, когато прецените, че искате почивка, кажете. Да свършим с 

болницата. Долу-горе сме на две трети от докладните. Може би по-малко.“ 
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 с/№525-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно предоставяне на допълнителна парична вноска на „Многопрофилна 

болница за активно лечение Царица Йоанна - Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033 със 

седалище и адрес на управление гр. Провадия, общ. Провадия, област Варна, ул. 

„Желез Йорданов” №1 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-21 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 21 с 21 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 197 

 

        На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.147, ал.2 от Търговския закон, Общински съвет 

Провадия реши: 

        1.Предоставя на „Многопрофилна болница за активно лечение Царица Йоанна - 

Провадия” ЕООД, ЕИК 000090033, със седалище и адрес на управление гр. 

Провадия, общ. Провадия, област Варна, ул. „Желез Йорданов” №1, представлявана 

от д-р Светослав Неделчев допълнителна парична вноска в размер на 100 000,00 

лева, поради временна необходимост от парични средства, със срок на връщане до 

31.12.2021 година, за която парична вноска лихва не се дължи. 

        2.Средствата за предоставяне на допълнителната парична вноска да се осигурят 

от §00-98 Дейност 998 “Резерв” от бюджета на Община Провадия, приет с Решение 

№5-57 от 31.01.2020 година, актуализиран с Решение №10-152 от 26.06.2020 година. 

       3.Възлага изпълнението на настоящото решение на кмета на Община Провадия. 

       4.На основание чл.60, ал.1 от АПК решението подлежи на предварително 

изпълнение поради защита на важни обществени интереси. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Правите ли предложение? Колеги, има предложение за почивка. Петнадесет 

минути почивка.“ 

 Почивка от 12.30ч. до 12.45ч. 

 Кворум: 18 

 Общинските съветници Иван Иванов, Милена Драгнева и Христо Гичев не 

присъстват в залата. 

 Общинският съветник Иван Иванов не присъства на заседанието на ОбС 

Провадия от 12.45ч. 

 

 т/№526-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно приемане решение за съгласуване на План-схема за поставяне на 

преместваем обект - хладилна витрина за напитки на територията на град Провадия, 

ул.“Георги Димитров“ №33 
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 Кворум:19 Общинският съветник Милена Драгнева присъства в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Г-н Ганев, заповядайте.“ 

Изказване на инж.Пеньо Ганев-директор на Дирекция „УТИПП и МДТ“ 

„Уважаеми дами и господа, общински съветници, 

Гости, 

В проекта за решение една корекция. Да се чете на основание чл.21, ал.1, т.8 

от ЗМСМА.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря на инж.Ганев. Въпроси, изказвания, питания по докладната 

записка ? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение и от общо 19 с  

19 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                     Р Е Ш Е Н И Е №11 – 198 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), във връзка с чл.56, ал.2 от ЗУТ и чл.8, ал.3 от Наредба 

№3 на ОбС Провадия за условията и реда за поставяне на преместваеми обекти, 

елементи на градското обзавеждане, рекламни, информационни и монументално-

декоративни елементи на територията на Община Провадия, Общински съвет 

Провадия: 

1.Съгласува План-схема за разполагане на преместваем обект – петно от 1 м
2
, 

находящо се на ул.“Георги Димитров“ 33, гр.Провадия /пред УПИ за обществено 

обслужващи дейности II-627, 626, 625, кв.33 по кадастралната карта на гр.Провадия/ 

за поставяне на преместваем обект за търговска дейност – хладилна витрина за 

напитки. 

2.Възлага на кмета на община Провадия изпълнението на настоящото 

решение. 

 Кворум:20 Общинският съветник Христо Гичев присъства в залата. 

 

 у/№527-Докладна записка от Стефка Христова-зам.-кмет на община Провадия, 

относно отпускане на помощи на граждани с неотложни нужди 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с  20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                              Р Е Ш Е Н И Е №11 – 199 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закон за местното самоуправление и местната 

администрация. Общински съвет - гр.Провадия реши: 
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1. Отпуска еднократна парична помощ: 

1.1.На лицето Т. И. Н., с адрес: … се отпуска парична помощ, в размер на 

300,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №420/28.05.2020г. 

1.2.На лицето Р. Ж. Т., с адрес: …, се отпуска парична помощ, в размер на 

350,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №432/08.06.2020г. 

1.3.На лицето Г. И. И., с адрес: … се отпуска парична помощ, в размер на 

500,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №438/11.06.2020г. 

1.4.На лицето И. Н. С., с адрес: …се отпуска парична помощ, в размер на 

300,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №462/24.06.2020г. 

1.5.На лицето К. Х. М., с адрес: … се отпуска парична помощ, в размер на 

350,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №463/24.06.2020г. 

1.6.На лицето Д. К. Д., с адрес: … се отпуска парична помощ, в размер на 

350,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №480/30.06.2020г. 

1.7.На лицето А. К. Б., с адрес: … се отпуска парична помощ, в размер на 

225,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №487/ 03.07.2020г. 

1.8.На лицето Ж. И. К., с адрес:… се отпуска парична помощ, в размер на 

600,00лв., поради възникнал здравословен инцидент и приложени 

разходооправдателни документи, Заявление №520/15.07.2020г. 

2.Не се отпуска еднократна парична помощ, поради неотговаряне на 

Критериите, приети с Решение №19-357/28.03.2013г. и изменени с Решение №33-

657/28.05.2014г.: 

2.1.На лицето Н. А. А., с адрес: ……, не се отпуска парична помощ, поради 

неотговаряне на т.4 от Критерии за отпускане на помощи на граждани от община 

Провадия с неотложни нужди - липсват приложени разходооправдателни документи 

за вложени медицински изделия и/или консумативи, както и медицинско 

заключение за историята на заболяването (епикриза), Заявление №453/14.06.2020г. 

2.2.На лицето К.Д. Х., с адрес: …., не се отпуска парична помощ, поради 

неотговаряне на т.8 от Критерии за отпускане на помощи на граждани от община 

Провадия с неотложни нужди - не се отпуска финансова помощ за поставяне на 

лещи, Заявление №474/26.06.2020г. 

2.3.На лицето С. С. Г., с адрес:… не се отпуска парична помощ, поради 

неотговаряне на т.6 от Критерии за отпускане на помощи на граждани от община 

Провадия с неотложни нужди - Лицата, кандидатстващи за подпомагане, да не са 

получавали еднократна помощ за решаване на същия проблем по чл.16, ал.1 и 2 от 

Правилника за прилагане Закона за социално подпомагане от Дирекция “Социално 

подпомагане “ - гр.Провадия в рамките на календарната година.” С писмо с Вх. 

№484 от 02.07.2020г. Дирекция “Социално подпомагане“- гр.Провадия информира, 

че лицето е получило финансова подкрепа през месец май 2020г., Заявление 

№427/04.06.2020г. 

2.4.На лицето Х. М. И. е адрес: …, не се отпуска парична помощ, поради 

неотговаряне на т.4 от Критерии за отпускане на помощи на граждани от община 
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Провадия с неотложни нужди - липсват приложени разходооправдателни 

документи, както и медицинско заключение за историята на заболяването 

(епикриза), Заявление №429/05.06.2020г. 

2.5.На лицето М. И. М., с адрес: …, не се отпуска парична помощ, поради 

неотговаряне на Критерии за отпускане на помощи на граждани от община 

Провадия с неотложни нужди - приложените разходооправдателни документи за 

медикаменти и консумативи са за лице, различно от заявителя на еднократната 

помощ, Заявление №459/23.06.2020г. 

3.Възлага изпълнението на настоящото решение на кмета на община 

Провадия. 

 

 ф/№528-Докладна записка от Стефка Христова-зам.-кмет на община Провадия 

и председател на постоянна комисия за отпускане на помощи на граждани с 

неотложни нужди, относно подпомагане лечението на лица с редки заболявания 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с  20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                      Р Е Ш Е Н И Е №11 – 200 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закон за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Провадия предоставя финансова помощ на: 

1.Е. Г. Л. – И., с адрес: …, в размер на 1 500,00 лв. (хиляда и петстотин лв.), 

съгласно приложени разходооправдателни документи. 

2.Отпуска парична помощ за подпомагане лечението на В. В. И., чрез 

законния му представител Т. М. Д., с адрес: ….. в размер на 155,19 лв. (сто петдесет 

и пет лв. и деветнадесет ст.), съгласно приложени разходооправдателни документи. 

3.Средствата за финансовото подпомагане по т.1 и т.2 да се осигурят от 

бюджета на община Провадия. 

4.Възлага на кмета на община Провадия да предприеме необходимите 

действия по организация изпълнението на настоящото решение. 

 

 х/№529-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно разпореждане с негодни за ползване движими вещи, собственост на ПГСС 

”Земя” - Провадия 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Г-жо Стойчева, заповядайте.“ 

Изказване на Богдана Стойчева-нач.-отдел „ПО и ОП“ 

„Уважаеми общински съветници, 

Правим корекция в решението точка 1 става - Дава съгласие на директора на 

ПГСС „Земя“- Провадия да се извърши разпореждането чрез физическа ликвидация 
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на негодни за ползване движими вещи, собственост на ПГСС „Земя“- Провадия,  а 

именно. Упоменаването надолу остава. И нова точка четири - Възлага на кмета на 

община Провадия контрол по изпълнение на настоящото решение.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Становища, изказвания, питания по докладната записка? Няма. Предлагам на 

вашето внимание следният проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                      Р Е Ш Е Н И Е №11 – 201 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23, предл.1 във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет Провадия 

реши: 

1.Дава съгласие на Директора на ПГСС “Земя” – Провадия да се извърши 

разпореждане чрез физическа ликвидация на негодни за ползване движими вещи, 

собственост на ПГСС ”Земя” – Провадия, а именно: 

- лек автомобил марка “Москвич”, модел Алеко с рег. №В 72-01А; 

- товарен фургон марка “Москвич”, модел ИЖ 2715 с рег. №В  42-13 ТВ; 

- лек автомобил марка “Фолксваген”, модел Транспортер с рег. №В 21-59А; 

- лек автомобил марка “Рено”, модел 19 с рег. №В 26-12; 

- автобус марка “Ман”, модел СУ 240 с рег. №В 2178 СН; 

- автобус марка “Чавдар”, модел С5, с рег. №В 1502 ПБ; 

- товарен автомобил марка “Газ”, модел 53, с рег. №В 4313 ТВ. 

2.Средствата получени в резултат на физическата ликвидация на описаните в 

т.1 от  настоящо решение движими вещи да бъдат внесени по сметката на ПГСС 

“Земя”.  

3.Възлага изпълнението на настоящото решение на Директора на ПГСС 

“Земя” – гр. Провадия. 

4.Възлага на кмета на община Провадия контрол по изпълнение на 

настоящото решение. 

 

 ц/№531-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община 

Провадия, относно приемане решение за съгласуване на Схема за поставяне на 

преместваем обект – „Беседка за наблюдение“ в ПИ 21484.36.4 по КККР на село 

Добрина, м-ст Канаричката, община Провадия 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“- 20 

„против“-0 

„възд.се“-0 
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Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо  20 с 20  „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                      Р Е Ш Е Н И Е №11 – 202 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл.8 от Наредба №3 на ОбС Провадия за условията и реда 

за поставяне на преместваеми обекти, елементи на градското обзавеждане, 

рекламни, информационни и монументално-декоративни елементи на територията 

на Община Провадия и чл.56, ал.2 от ЗУТ, Общински съвет Провадия: 

 1.Съгласува Схема за разполагане на преместваем обект в терен общинска 

собственост„Беседка за наблюдение“ в ПИ 21484.36.4 по КККР на село Добрина, м-

ст Канаричката, община Провадия, точно както е показано на приложената скица – 

виза. 

2.Възлага на кмета на община Провадия изпълнението на настоящото 

решение. 

 

 ч/№534-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно удължаване срока на договора за наем на общинско резервно жилище, 

находящо се в гр.Провадия, ул.“Васил Коларов“ №16, вх.Б, ет.2, ап.6 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Няма. Становища, изказвания, питания 

по докладната записка? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за 

решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                      Р Е Ш Е Н И Е №11 – 203 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.45, ал.1, т.2, пред.1 от Закона за общинската 

собственост, Общински съвет Провадия: 

1.Удължава договора за наем на инж. Д. Ю. М. за следния недвижим 

общински имот: апартамент №6-7 със застроена площ 76,60 кв.м., находящ се в 

гр.Провадия, ул. „Васил Коларов” 16, вх.Б, ет.2, ап.6, съставляващо УПИ II-239, 

квартал 12 по плана на града, съгласно Акт за общинска собственост 

№1304/07.04.2010г., вписан в Агенцията вписвания при Районен съд Провадия под 

№132, том III, вх. регистър №1298 от 14.04.2010г. за срока на действие на трудовото 

му правоотношение в Районна служба „Пожарна безопасност и защита на 

населението” - Провадия, но не повече от 2 години, считано от датата на подписване 

на договора за наем. 

2.Разходите за ел. енергия и вода за жилището по т.1 за срока на договора са за 

сметка на наемателя. 
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3.Възлага изпълнението на настоящото решение на кмета на община 

Провадия. 

 

 ь/№537-Докладна записка от д.т.н.инж.Жоро Илчев-кмет на община Провадия, 

относно предварително съгласие за процедиране на проект за изменение на КК КР 

от името на Община Провадия като заинтересована, във връзка с нанасяне в КК и КР 

на съществуващ път, представляващ отстраняване на явна фактическа грешка 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Допълнения от страна на вносителя? Становища, изказвания по докладната 

записка има ли? Няма. Предлагам на вашето внимание следният проект за решение.“ 

Поименно гласуване: 

„за“-20 

„против“-0 

„възд.се“-0 

Общинските съветници гласуваха предложението за решение поименно и от 

общо 20 с 20 „за”, 0 -„против” и 0-„възд.се” приеха следното  

 

                                      Р Е Ш Е Н И Е №11 – 204 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 и т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и §1, от ДП на ЗКИР, Общински съвет Провадия: 

1. Дава съгласие за изработка на проект във връзка с поправка на явна 

фактическа грешка по отношение на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

изразяваща се в несъответствието м/у заснети на място граници на ПИ 

58503.171.308 и съществуващите в него сгради и нанасяне на съществуващ път в 

частта му касаеща нанасяне в кадастралната карта на съществуващ при 

геодезичекото заснемане път с проектен идентификатор 58503.171.344, проектен вид 

собственост - общинска публична, НТП за селскостопански път, като след 

прецизиране на проекта същия да бъде входиран от “…“ ЕООД за негова сметка, от 

името на заинтересованата страна - Община Провадия.  

2. В проекта по т.1 от настоящото решение следва да бъде предвидена 

възможност за осигуряване от страна на „…“ ЕООД на достъп до поземлен имот, 

собственост на Община Провадия с идентификатор 58503.171.324  по КК и КР за 

землището на гр. Провадия, общ.Провадия, обл.Варна, общинска частна 

собственост, вид територия земеделска, НТП: друг вид ливада. 

3. Дава предварително съгласие за обезщетяване на собственик на имот с 

идентификатор 58503.171.4 във връзка компенсация за образувания път по реда на 

чл. 10б, ал.1 от ЗСПЗЗ. 

 

Петнадесета точка – Изказвания, питания и отговори на питания на общински 

съветници 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Заповядайте, г-н Денев.“ 

Изказване на Бисер Денев-секретар на община Провадия 

„До 

 Филчо Филев-общински съветник 

в Общински съвет Провадия 
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Относно: Зададен въпрос от заседание №10 на ОбС Провадия 
Уважаеми г-н Филев, 
В отговор на Вашето питане, Ви уведомявам за следното: На всички кметове и 

кметски наместници от община Провадия са възложени съответните функции на 
длъжностни лица по гражданско състояние. Същите функции са възложени и на 
специалистите по кметствата, с изключение на скоро назначените специалисти в с. 
Блъсково, с.Петров дол, с.Равна и с.Златина, като за тях това ще бъде направено 
след пълното им навлизане в работата. Така се постига взаимозаменяемост и по- 
добро обслужване на населението. Възлагането става след съответното назначение и 
е различно за всички, подновява се в началото на всяка календарна година, като за 
кметския наместник на с.Добрина е на 20.03.2020г. За периода от назначаването му 
на 19.02.2020г. до посочената дата населението е обслужвано от специалиста в 
кметството.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-н Денев. Г-н Филев, заповядайте.“ 

Изказване на Филчо Филев 

„Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

 Радвам се, че точно Бисер Денев отговаря и прочете отговора. Не съм 

доволен. Просто формален и безсмислен отговор. Възлагането на функциите по 

гражданско състояние има два етапа. Първият етап е издаването на съответната 

заповед. Тя е издадена на 20 март. Един месец след като лицето е назначено. 

Допуска се, че е навлязло в работата и може да свърши работата, но за да я свърши 

трябва да има достъп до Национална база данни. Това е вторият етап. Когато се 

издаде съответната заповед за делегиране на функциите по гражданско състояние от 

страна на кмет, се иска достъп за съответното лице от база данни с приложение тази 

заповед и други документи, които службата иска. Към 11 часа, днес, кметският 

наместник на село Добрина, няма достъп до Национална база данни, което ще рече, 

че пет месеца, включително и от 19 февруари досега, след обяд населението не се 

обслужва по гражданско състояние. За да го обясня разбираемо ще ви кажа 

следното: Това е все едно да се назначи шофьор и пет месеца да не му се даде 

автомобил, който да управлява. Той да си седи, но да получава заплата.  Липсата на 

достъп до Национална база данни абсолютно възпрепятства обслужването на 

населението. Искам да кажа, че изключено е той да вижда с кода  на специалиста в 

кметството. Това е недопустимо по закон. Този отговор не само, че не ме 

удовлетворява, той показва ситуацията – специално в случая за кметство Добрина и 

кметско наместничество, в населеното място. Ако кметския наместник беше тука, 

щях да го питам има ли достъп до Национална база данни, но тъй като отсъства, 

независимо оттова, че аз съм го проверил  - до 11 часа днес той нямаше.  

Искам да допълня въпроса за следващо заседание, което вероятно ще е 

септември. Да се отговори: Кога точно е осигурен достъп до Национална база данни 

на кметския наместник на село Добрина? Освен това, кои лица от община Провадия 

имат достъп до Национална база данни? Има ли други случаи, в които кметове и 

кметски наместници да нямат достъп до Национална база данни? Защото допустимо 

е специалист да няма достъп, защото е на четири часа, но кметът е на осем часа и се 

предполага, че през тези осем часа той ще покрие услугите, свързани с гражданско 

състояние за населеното място. Нямам обяснение защо на кметския наместник не му 



48 
 

е осигурен достъп до Национална база данни, за да си върши задълженията. 

Заповедта сама по себе си нищо не показва. Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-н Филев. Г-н Денев, заповядайте.“ 

Изказване на Бисер Денев-секретар на община Провадия 

„До 

Милена Драгнева-общински съветник 

в Общински съвет Провадия 
Уважаема г-жо Драгнева, 
 В отговор на Вашето питане, относно осъществяване на контрол на 

съоръженията в детските площадки, Ви информирам за следното: 
Периодично служители на Общинска администрация Провадия осъществяват 

контрол върху съоръженията, монтирани в детските площадки. От друга страна 
ежегодно се извършва и годишен контрол на площадките за игра, който обхваща 
пълна и подробна проверка на общото ниво на безопасност на площадката за игра 
спрямо изискванията на Наредба №1 от 12.01.2009 година за условията и реда за 
устройството и безопасността на площадките за игра. 

Към настоящият момент е издадена заповед съобразно която е сформирана 
комисия със задача извършване на пазарно проучване за избор на орган за контрол, 
който да извърши годишен контрол на площадките за игра на територията на 
община Провадия. След представяне на информацията от комисията в най-кратки 
срокове ще бъдат предприети действия за избор на оторизиран орган за контрол и 
ще му бъде възложено обследването на детските площадки. 

До 

Анатоли Атанасов-общински съветник 

в Общински съвет Провадия 

Уважаеми г-н Атанасов, 

В отговор на Вашето питане, относно изготвените от Дамян Христов Дамянов 

докладни записки в качеството му на кмет на кметство Бозвелийско, Ви 

информирам за следното: 

На предходното заседание на Общински съвет Провадия Ви е предоставен 

отговор, относно издадените разрешения за изсичане на дървета и клони на 

територията на с.Бозвелийско, както и наличните документи вписани в регистъра на 

изходящата поща, водена в кметството на населеното място за периода от 01.12.2019 

година до 31.01.2020 година. 

На заседание на Общински съвет Провадия, проведено на 27.05.2020 година 

във връзка с отправен въпрос от г-жа Силвия Боева – Радева, общински съветник, 

относно издадените документи от г-н Дамян Дамянов в качеството му на кмет на 

кметство с.Бозвелийско за периода от неговото встъпване в длъжност до датата на 

освобождаването му е предоставен обстоен отговор, като е посочена информация, 

относно всички изготвени и подписани от него документи. С оглед на 

гореизложеното отново Би уведомяваме, че г-н Дамян Дамянов е заемал длъжността 

кмет на кметство в с.Бозвелийско от 28.11.2019 година (датата на полагане на клетва 

пред Общински съвет Провадия) до 17.01.2020 година (датата, на която е получено 

уведомление на Общинска избирателна комисия Провадия и момента на 

прекратяване на пълномощията му). По данни на служителите в кметството, г-н 
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Дамянов е изготвил и подписал последната си докладна записка на 17.01.2020 

година, но същата е изведена едва на 20.01.2020 година в регистъра за изходящата 

поща на кметството и съответно представена в Община Провадия и заведена в 

деловодната система. 

В заключение Ви уведомявам, че не сме предоставяли различна информация 

по отношение на изготвяните документи от г-н Дамян Дамянов, т.к. посочените по -

горе питания на общински съветници касаят два различни периода - единият от 

датата на встъпване в длъжност на кмета на кметство с.Бозвелийско, до датата на 

прекратяване на пълномощията му, а втория период – от датата на встъпване в 

длъжност на кмета на кметство с.Бозвелийско до 31.01.2020 година.“ 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря, г-н Денев. Г-н Атанасов, заповядайте.“ 

Изказване на Анатоли Атанасов 

„Уважаеми г-н Денев, 

Намерих си отговора от предното заседание. В него е писано в заключение ви 

информирам, че в регистъра на изходящата поща на с.Бозвелийско са вписани 

следните докладни записки за периода 01.12.2019г. до 31.01.2020г. – докладна 

записка с №2,3,4. В отговора на г-жа Боева, по спомени казвам, защото не е пред 

мен нейният отговор, от 01.12.2019г. до 17.01.2020г. са изходирани от регистъра на 

с.Бозвелийско докладни с №2,3,4,5. Едната докладна се губи някъде с №5. Там е 

разликата. Никой не я знае, какво съдържа тя. Затова искането ми беше след 

заседанието на ОбС, предния месец, да ми бъде предоставен регистъра на 

с.Бозвелийско, за да го видя. Никой не се обади, че е тук, да се запозная с него. Нито 

искам копие, нито нищо. Трябваха ми две минути.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Атанасов. Г-н Денев, заповядайте.“ 

Изказване на Бисер Денев-секретар на община Провадия 

„Да вметна, защото към мен се обръщате. Отговорът на въпроса на питането 

не е възлаган на мен, затова аз не съм човекът, който трябва да реагира или да съм 

реагирал.“ 
До 
Анатоли Атанасов-общински съветник 
в Общински съвет Провадия 
Уважаеми г-н Атанасов, 
В отговор на Вашето питане, относно ремонт по ул. „Христо Смирненски” в 

гр. Провадия, Ви информирам за следното: За ремонт на посочената улица са 
осигурени средства чрез безвъзмездна финансова помощ от Държавен фонд 
„Земеделие” и чрез безвъзмездна финансова помощ от Предприятие за управление 
на дейностите по опазване на околната среда. В рамките на двете финансирания се 
очаква пълна рехабилитация на пътната отсечка и подмяна на канализацията в 
определения участък. Към настоящия момент за реализиране на дейностите 
свързани с рехабилитацията на ул. „Христо Смирненски“ е сключен договор с 
изпълнителя, който е изпълнил частично задълженията си. Предстои подмяна на 
канализацията на посочената улица, за която са осигурени средства чрез ПУДООС, 
но все още в Общинска администрация Провадия не е постъпил договор между 
посоченото предприятие и общината за осигуреното финансиране.В заключение Ви 
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уведомявам, че към настоящия момент е създадена необходимата организация като е 
избран изпълнител за подмяна на канализацията по ул. „Христо Смирненски” и 
същият има готовност да започне работа веднага след сключване на договора между 
ПУДООС и Община Провадия, като респективно ще изпълни възложените дейности 
във възможно най-кратки технологични срокове. След изпълнение на работата по 
канализацията, основният изпълнител избран за рехабилитация на уличната мрежа 
ще положи и асфалтовата настилка съобразно проектната разработка.“ 
 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Денев. Това ли бяха всички отговори. Колеги, имате думата за 

питания, изказвания, становища, ако има такива. Г-н Атанасов, заповядайте.“ 

Изказване на Атанас Атанасов 

„Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми съграждани, 

Въпросът ми е - Има ли сключени договори за финансово подпомагане на 

спортните клубове от община Провадия и съответно изплащани парични суми по 

Наредба №20? Ако има сключени договори и изплащани, с някои от спортните 

клубове, по какви критерии?  Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Атанасов. Г-жо Боева. Става дума към датата на сесията, 

уточни г-н Атанасов.“ 

Изказване на Силвия Боева-Радева 

„Г-н председател, 

Колеги, 

Питането ми е към общинска администрация. През кои дни от седмицата и с 

какво работно време работят спортните обекти в нашия град? Питам по повод това, 

че в неделя Спортната площадка на площад Централен е била затворена. Може да е 

инцидентно. Така ли ще бъде до края на лятото?“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-жо Радева. Други въпроси, колеги? Г-жо Димитрова.“ 

Изказване на Елина Димитрова 

„Уважаеми г-н председател, 

Колеги, 

Моят въпрос е във връзка с паркинга на ул.“Трети февруари“. Прави 

впечатление, че там няма осветление. Бих искала да попитам общинска 

администрация дали са предприели някакви мерки - Каква е причината този паркинг 

да няма никакво осветление? Доколкото разбирам от живущи в близост, първите два 

или три дни от самото започване на използване на паркинга от гражданите, е имало 

такова, но впоследствие вече е тъмно и смея да кажа от личен опит, че 

преминаването пеш нощно време оттам е твърде небезопасно. Благодаря.“ 

 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-жо Димитрова. Г-н Сечкин Халил Мехмед, заповядайте.“ 

Изказване на Сечкин Мехмед 

„Г-н председател, 

Уважаеми колеги, 

Моят въпрос е продиктуван от днешното проведено заседание. По-скоро дали 

към кмета, дали към общинското ръководство, тъй да се каже на организационно 

ниво на общината, за мен не е нормално, а е и недопустимо при условие - малка 
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община, където инвестициите наистина почти ги няма, изчезнали са, такива проекти 

по такъв начин да се пропуснат ли да кажа, възможността, която е имало и по 

начина, по който се е стигнало до тук. Бяха в началото четири блока. Лично г-н 

Филев каза, че само за тях имаше направена техническа документация, с която да се 

кандидатства. Едва ли не, тогава възникна въпросът, как точно тези четири бяха 

определени и защо другите са спрени. Както и да е – минало, заминало. 

Ръководството е същото. Моят въпрос е: Кой ще носи сега политическата 

отговорност при условие, че екипът е същия, кметът само е различен? Благодаря.“ 

Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

„Благодаря, г-н Мехмед. Други въпроси? Ако няма други въпроси, 

преминаваме към последната точка от дневния ред.“ 

 

Шестнадесета точка – Изказвания, питания, становища и предложения на 

граждани  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Заповядайте, г-жо Мехмед.“ 

 Изказване на инж.Кадрия Мехмед 

 „Уважаеми дами и господа, 

 Първо, искам да обърна внимание, че съм поискала думата за декларация. А не 

отправям питане, становище или предложение, тъй като да упражня тези си права на 

гражданин - на питане, становище или предложение, гражданите на Провадия имат 

регламентиран друг ред с новия правилник. Другото, което трябва да уточня преди 

да прочета декларацията ми е, че същата е отправена към общинските съветници от 

ГЕРБ, които стоят на банките пред мен и към никой друг. Едно известно време 

мислих за формата и начина на изказване и прочитане на моята декларация. Както 

помните,през февруари,тази година, ви помолих да поправите една несправедливост 

и грешка в правилника, който приехте. Помолих ви и сгреших. Резултатът е, че вие 

не се съобразихте и така декларирате, сами пред гражданите, че правилникът е 

напълно правилен, безгрешен и няма допусната грешка. Сега, декларацията ми ще 

бъда такава, каквато аз си я чувствам и няма да ви моля. 

          Декларация от Кадрия Мехмед Мехмед - един гражданин на град Провадия  

          Уважаеми общински съветници от ГЕРБ, на общински съвет Провадия, 

 През февруари на сесията бе приет нов правилник за дейността на общинския 

съвет. На същата сесия аз посочих неправилността на приетия нов член 60 от 

правилника, отнасящ се до участието на гражданите в дейността на общинския 

съвет чрез отправяне на питане, становища и предложения. На същата сесия 

предупредих, че ще обжалвам приетият от вас член 60, отнасящ се за гражданите и 

само за гражданите и очаквам своевременно да направите стъпки за поправянето му, 

за да не водим безсмислени дела. Не се съобразихте и вече пет месеца вие не се 

съобразявате и решението е в ръцете на съда и вие самите нищо не може да 

направите за този член 60. Не очаквам и някой от вас да се засрами, защото 

очевидно това е политическо решение, а не лично ваше такова. Съгласна съм, не се 

съобразихте с правата на гражданите, не обърнахте внимание на предупрежденията, 

че правилникът е грешен. Не ми е ясно тука каква игра играете с правомощията на 

кмета.Това е целенасоченост, щом като вече над пет месеца, правилникът в 

останалата си част е в сила и го считате за правилен и безгрешен. В член 61 от 

същия правилник, който вие приехте през февруари месец, е указано, че кметът на 

общината може да предложи за разглеждане на общинския съвет включване в 
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дневния ред на неотложни въпроси извън срока на член 60, алинея едно. Кой срок, 

дами и господа, общински съветници от ГЕРБ, които трябва да съблюдавате  

интересите на кмета и на гражданите?  Като аз самата обжалвам този член 60, който 

се отнася до участието на гражданите в заседанията на съвета и там няма никакъв 

срок. С поведението си демонстрирате, че приетия правилник е безгрешен. Тогава 

каква е, питам се аз, като гражданин, тази игра с несъществуващ срок за внасяне на 

неотложни въпроси на вниманието на общинския съвет. Затова с тази декларация 

настоявам, незабавно и в еднодневен срок, вие общинските съветници от ГЕРБ, тъй 

като и вие сте от ГЕРБ и кмета на община е от ГЕРБ и правомощията на кмета 

трябва да са ясно разписани от самите вас, като общински съветници  и Общински 

съвет, без да го оставяте на вятъра, образно казано, затова настоявам в еднодневен 

срок да поемете политическа отговорност и да задължите стоящия зад мен 

председател на общинския съвет, Димо Димов, да предприеме необходимите 

действия по отстраняване на неправилността, касаеща правомощията на кмета. 

Промоцията, отнасящи се до неотложни задачи. Защото, дами и господа, общински 

съветници от ГЕРБ, неотложното решение може да е необходимо да се вземе във 

всеки един момент,  не дай си Боже, и по неприятни поводи. Какво тогава, вие ли ще  

обвините кмета в неспазване на правилника? Вие самите ли? Настоявам всеки от вас 

поотделно да поиска от председателя на общинския съвет да предприеме действия 

за отстраняване на нередността в член 61 от правилника, като поемете лична 

инициатива, а не да застанете зад колективната отговорност на вас като партийна 

организация, като ви припомня едно от задълженията ви и то е защита на,  защита на 

интересите на гражданите на община Провадия. Не ви чух, извинявайте. Благодаря 

ви.“ 

 Кворум:19 Общинският съветник Милена Драгнева не присъства на 

заседанието. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Чл.60, ал.1 за него говорите. Благодаря.“ 

 Изказване на  инж.Кадрия Мехмед 

 „Не, напротив. Говоря за чл.61.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Вече и за друг. Добре.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Радвам се, че се съюзявате.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Г-жо Мехмед, имахте възможност в точка петнадесет от дневния ред или 

шестнадесет е днес, да направите изказване, питания.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Точно така. И на декларация ви дадохме възможност. Не можете да кажете, 

че сте ограничена по някакъв начин.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Да се изслушваме. Нямате забрана да правите каквото и да е било в тази 

точка. Единственото ви ограничение е по време.“ 
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 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Сега. Да ви поправя, че по този правилник е работила комисия. Не го приемат 

отделен  общински съветник, или общински съветници, или председателя.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Така е по ЗМСМА.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Моля, за ред в залата, г-жо Мехмед. Явно искате да бъдете отстранена. Да се 

изслушваме.Текстът, който на вас не ви харесва е разпоредбата на чл.60 от 

Правилника за дейността на ОбС.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Чл.60, ал.1 от Правилник на ОбС. Председателският съвет разглежда по реда 

на постъпване в деловодството на общински съвет …“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Чета цифри. Да се изслушваме, моля ви. Председателският съвет разглежда 

по реда на постъпване в деловодството на общински съвет исканията за питания, 

становища и предложения на граждани и предлага на председателя на общинския 

съвет да бъдат включени в проекта за дневен ред в отделна точка „изказвания, 

питания, становища и предложения на граждани“ онези от тях, които са по 

обществено значими въпроси.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Ще го прочета. Ал.2. Да, в съда е. Ал.2.Питанията, предложенията и 

становищата на гражданите…“  

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Г-жо Мехмед, моля ви, дръжте се прилично.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Чета ви закона.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Моля ви, трети път, дръжте се прилично в залата на ОбС. Питанията, 

предложенията и становищата на гражданите, които не са по обществено значими 

въпроси се изпращат до кмета на общината в петдневен срок от заседанието на 

председателския съвет за разпределянето им по компетентност. 

 Разпоредбата е в пълен синхрон на чл.28, ал.3 от ЗМСМА, който гласи 

„Гражданите могат да се изказват, да отправят питания, становища и предложения 

от компетентността на общинския съвет, кмета или общинската администрация, 

представляващи обществен интерес, и да получават отговори по ред, начин и в срок, 

определени в правилника по чл.21, ал.3.“Говорим за този правилник, който вие в 

момента жалите в съда.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 
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 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „И до там ще стигнем. Едно по едно. Сега сте жалили чл.60, ал.1. Сега за него 

говоря. Този член 60 от Правилника за организацията и дейността на ОбС Провадия 

не нарушава разпоредба от нормативен акт от по-горна степен, както и по никакъв 

начин не се ограничават правата на гражданите за пълноценно участие в заседанията 

на общинския съвет. Обжалваната разпоредба визира само и единствено постъпили 

писмено в деловодството на общинския съвет питания, становища и предложения на 

граждани, като е видно от Покани за свикване на заседания от № 4 до №11 в проекта 

на дневен ред и впоследствие при неговото гласуване винаги като последна точка е 

включена точка - Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „В предложените промени.“  

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Да, така е, но държа да го прочета за колегите. Това е част от становището. 

Да. Просто да уточня за колегите. Всъщност, не знам дали всички колеги знаят, че 

нашият правилник в момента е в съда и се жали чл.60, ал.1.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „На този въпрос ще отговоря на следващата сесия.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Има комисия, г-жо Мехмед, ако прецени. Входирайте го, ще направим 

промяна.“ 

 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Комисия работи по правилника. Отделно оттова, за което говорим, в 

Правилника за организация и дейността на общинския съвет Провадия са разписани 

и следните текстове: Чл.77.Гражданите могат да се изказват, да отправят питания, 

становища и предложения от компетентността на общинския съвет, кмета или 

общинската администрация в рамките на пет минути, по ред определен в настоящия 

правилник. Това е ограничението пет минути. Чл.78, ал.1 На питанията на граждани, 

включени в дневния ред се отговаря устно на същото заседание, освен ако 

гражданинът не е изявил желание да получи писмен отговор. Ал.2По изключение, 

когато питането е свързано с извършване на допълнителни справки или проучвания, 

отговорът се отлага за следващото заседание. Ал.3Председателят или зам.-

председателят на общинския съвет отговарят на поставения въпрос, когато се отнася 

за общинския съвет. Ал.4Вносителят на питането има право на реплика за 

уточняване удовлетвореността от дадения отговор.“ 

 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Нещо да ви кажа друго. Органът, който защитава правата на гражданите се 

казва ОбС. Така е.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 
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 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

  „От всички групи, от всички партийни групи има хора, представени в този 

ОбС. Ако вие искате да защитавате правата на гражданите, е редно да се явите на 

избори, да спечелете повече от сто гласа и да участвате в ОбС. Благодаря ви.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Закривам заседанието. Да, заповядайте.“ 

 Изказване на Филчо Филев 

 „Уважаеми общински съветници, 

 Уважаеми съграждани, 

 Наистина станахме свидетели на нещо нелицеприятно, което обижда 

интелигентността на общинския съвет. Съжалявам, че групата на ГЕРБ го приема и 

ръкопляска, но е срамно. Когато г-жа Мехмед прочете декларацията, тя наистина 

касаеше чл.61. И е нормално да се проучи чл.61 и тогава да се отговаря.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Чл.61 ще бъде проучен, г-н Филев.“ 

 Изказване на Филчо Филев 

 „А не да се става и да се чете някакво становище, свързано с обжалвано 

решение. Това е подценяване на интелигентността на общинския съвет като цяло. И 

затова аз реагирам така. По отношение на кой и как защитава интересите на 

жителите на община Провадия. Общинският съвет е един от органите, който 

защитава интересите на жителите.Могат неправителствени организации. Могат 

самостоятелни политически партии, могат партии,  които са извън общинския съвет. 

Всички сдружения могат да защитават интересите на жителите на община 

Провадия. Това не е пълномощие, засягащо само общинския съвет. Общинският 

съвет, в Закона за местното самоуправление, са му написани правата. Много 

организации имат сходни права. А що се отнася до интересите на жителите, може да 

ги защитават всяка една организация, всяко едно сдружение и всеки един човек 

сам.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Така е, да.“ 

 Изказване на Филчо Филев 

 „Нека не подхождаме грубо. Да целим да неглижираме една декларация по 

този брутален начин с подмяната й. Скоро се говореше из медиите и интернет  

пространството, че някои политици успешно се правели на луди. Ами нека в този 

общински съвет да няма такива хора. Това е изказването, желанието на нашата 

група. Благодаря.“ 

 Кворум:18 Общинският съветник Христо Гичев не присъства на заседанието. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Г-н Филев, ще се наложи да ви задам един единствен въпрос. Не знам как ще 

ми отговорите.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „В качеството си на председател на ОбС. Този правилник беше изработен от 

комисия на ОбС, както добре знаете. В тази комисия участваха общински съветници 

от вашата група. Седят до вас. Сега ли видяхте, че има някакъв проблем в член 61?“ 

 Общински съветници коментират от място в залата. 
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 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Явно и вие не знаете, че има някакъв проблем. Сега, просто, понеже 

гражданката иска да вземе отношения по този член.“  

 Общински съветници коментират от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Вие допреди няколко години имахте големи разногласия с нея, но сега …“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Сега вече е голям проблем. Г-н Атанасов, вие участвахте в тази комисия. 

Този член 61 не ви ли направи впечатление тогава?“ 

 Общинският съветник Анатоли Атанасов иска думата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Заповядайте да отговорите.“ 

 

 Изказване на Анатоли Атанасов 

 „Уважаеми г-н Димов, 

 Не знам защо въпросът беше към инж.Филев, но аз ще отговоря. Присъствах 

на заседанията.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Участвахте в комисията. Аз не участвам.“ 

 Изказване на Анатоли Атанасов 

  „Присъствах на заседанията на временната комисия за изработка на 

правилника. На всяко едно заседание присъствахте и вие. Ако се е водил протокол, 

мисля, че се води,  на всяко едно такова решение аз съм гласувал  „против“ или 

„възд.се“. Нито едно мое предложение не беше прието в този правилник. Нито едно. 

Нито едно. Повтарям. А вие присъствахте.“ 

  Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Присъствах със съвещателен глас. “  

 Изказване на Анатоли Атанасов 

 „Аз не ви прекъсвах, нали?А вие присъствахте на всяко едно от заседанията. 

Така ли беше?“  

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Присъствах със съвещателен глас. Да.“ 

  

 Изказване на Анатоли Атанасов 

 „А вие не забелязахте ли чл.61, като присъствахте със съвещателен глас? 

Благодаря.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Заповядайте, г-н Филев.“ 

 

 Изказване на Филчо Филев 

 „Уважаеми дами  и господа, 

 Уважаеми съграждани, 

 Всеки един нормативен документ подлежи на поправка, промяна, 

синхронизация с по-висш нормативен документ, включително и  при откриване на 

грешки в него от жители на общината. Тук не се коментира по същество  

декларацията на г-жа Мехмед. Има ли грешка или няма? Топаме топката. Ако има 

грешка, тя следва да бъде коригирана. Край. Няма какво повече да се обсъжда.  А 
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моите отношения с г-жа Мехмед са си мои отношения. Дали се караме или не? Това 

е друга тема. Да,  присъствал съм на приемането на правилника. Ако има грешка, не 

съм я забелязал. Няма лошо човек да го признае. Така че аз го казвам - моето 

изказване от името на групата беше да не се неглижира това, което г-жа Мехмед 

направи и да се обижда интелигентността на общинския съвет. Към групата на ГЕРБ 

можете да се отнасяте както искате. Но когато тя говори по един казус, вие да 

коментирате друг, това не е допустимо.“ 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Благодаря, г-н Филев. Г-жо Мехмед, искате ли да уточните, какъв точно е 

казусът с чл.61. Заповядайте. Да не кажете, че не ви даваме възможност, защото той 

се отнася за кмета.“ 

 Общинските съветници коментират от място в залата. 

 Изказване на инж.Кадрия Мехмед 

 „Не. Съдебният спор е по отношение на чл.60, г-н Владимиров. Аз по 

отношение на чл.60 дойдох и ви помолих. Вие не се съобразихте. За чл.61 идвам и 

чета декларация. Чл.61 гласи, че кметът на общината или всеки един от вас, 

общински съветник, може да предложи за включване на неотложни въпроси. Недай 

си боже този неотложен въпрос трябва да бъде утре в дневния ред на заседанието си, 

предполагам на общинския съвет, след срока  по чл.60, ал.1. Ето тук е грешката. В 

чл.60, ал.1 няма срок.  И ви казвам, че настоявам да се поправи една нередност в чл. 

61. Настоявам. Пропуск, грешка, не ме интересува. Аз настоявам, защото в 

предходното заседание изложих, не в предходното през февруари месец, изложих 

предположенията си, че грешката в чл.60 е била поради краткия срок, в който 

комисията е взела решение, че не е умишлена грешката. И това е протоколирано. Но 

вие поради някакви политически причини, които си въобразява господина зад мен, 

очевидно, изказани сега, че ние сме влезли с някого в някакви взаимоотношения. 

Напротив, аз съм дошла да защитя правото си, когато вдигна ръка на това заседание 

своевременно да мога да взема отношение. Ще ви направя още едно уточнение, аз 

думата мога да си я взема принудително с един мегафон навън. Вие много добре ме 

познавате. Аз съм способна, но тук и това глупаво обжалване, което ще бъде 

предмет на съдебно дело и съдът нали, и уважаемият съд ще реши  - аз ли съм права 

или не, беше и го оспорих това неправилно за мен решение, беше, защото някой 

гражданин, който никога няма да смее да дойде пред вас да си представи личния 

въпрос или на района, в който живее, няма да има тази възможност своевременно да 

го направи. Защото ще му потрябва този месец, а с някакъв председателски съвет 

вие ще решавате, условно казано вие, а председателският съвет ще решава дали да 

го допусне или не. Затова ви казах, че преценката е субективна, каквато субективна 

преценка наблюдавате в момента от г-н председателя с това артистично негово 

изказване и глупави предположения. Глупави, да, защото са необосновани и г-н 

председател на Общинския съвет, благодарете се, че заемате тази длъжност и ми 

дължите едно извинение. Защо казвам – благодарете се, защото ви наричам, г-н 

председател, заради длъжността, която заемате.“ 

 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия 

 „Благодаря ви, за което.“ 

 Изказване на инж.Кадрия Мехмед 

 „И ми дължите едно извинение за всички неща, които изрекохте по отношение 

на мен.“ 
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 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Добре. Благодаря ви. Други изказвания? Ако няма? Ще изчакаме да видим 

съда, какво ще реши.“ 

 Инж.Кадрия Мехмед коментира от място в залата. 

 Димо Димов-председател на ОбС Провадия  

 „Ако искате обжалете и него. Закривам заседание.“ 

  

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри единадесетото 

заседание  на ОбС Провадия  в 14.00 часа. 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ ОбС ПРОВАДИЯ : 

 

     

      ……………………  Д. Димов 

 

 

 

     ПРОТОКОЛЧИК :  

 

       …………………..   Г. Тунчева  
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №512 

   решение №11-167 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 

 

 



60 
 

С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №511 

   решение №11-168 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов  V   

3.  Атанас Петров Атанасов   V  

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова   V  

8.  Иван Добрев Иванов   V  

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева   V  

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева   V  

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев  V   

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №495 

   решение №11-169 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №517 

   решение №11-178 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №518 

   решение №11-178 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №496 

   решение №11-180 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №497 

   решение №11-181 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №500 

   решение №11-182 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №501 

   решение №11-183 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов -    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №502 

   решение №11-184 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №503 

   решение №11-185 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов -    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 

 

 

 

 



70 
 

 

С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №504 

   решение №11-186 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №505 

   решение №11-187 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №506 

   решение №11-188 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №507 

   решение №11-189 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №508 

   решение №11-190 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №521 

   решение №11-193 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №522 

   решение №11-194 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов -    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 

 

 

 

 

 



77 
 

С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №524 

   решение №11-196 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №525 

   решение №11-197 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №526 

   решение №11-198 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев -   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №527 

   решение №11-199 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №528 

   решение №11-200 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов V    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №529 

   решение №11-201 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №531 

   решение №11-202 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №534 

   решение №11-203 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 
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С  П  И  С  Ъ  К 

 

             за  поименно  гласуване  на  Общински съвет  Провадия 

   по  Докладна записка  №537 

   решение №11-204 

 

 

№    ИМЕ, ПРЕЗИМЕ, ФАМИЛИЯ за против възд.се 

1.  Александър Живков Белев V   

2.  Анатоли Стоянов Атанасов V    

3.  Атанас Петров Атанасов V    

4.  Владислав Младенов Паскалев V   

5.  Дарин Йорданов Йорданов V   

6.  Димо Владимиров Димов V   

7.  Елина Георгиева Димитрова V    

8.  Иван Добрев Иванов -    

9.  Коста Владимиров Владимиров V   

10.  Красимир Валентинов Бакалов V   

11.  Мехмед Илмазов Мехмедов V   

12.  Милена Иванова Драгнева V    

13.  Мустафа Али Ибрям V   

14.  Стефка Стоянова Пейчева V   

15.  Силвия Миткова Боева-Радева V    

16.  Сечкин  Халил Мехмед V   

17.  Фанка Петрова Ташева V   

18.  Филчо Кръстев Филев V    

19.  Христо Драгомиров Гичев V   

20.  Хюлия Ахмедова Мустафова V   

21.  Хюсни Осман Адем V   

 

 

 

          ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА  ОбС ПРОВАДИЯ 

 

 

  /п/ Д. Димов 

 

 

 

  ПРОТОКОЛЧИК 

 

  /п/  Г. Тунчева 

 

 


